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REPUBLIKA  HRVATSKA         

ZAGREBAČKA ŽUPANIJA 

GRAD SAMOBOR 

Gradsko vijeće 
 

KLASA: 024-02/22-02/4 

URBROJ: 238-27-04-01/02-22-2 

Samobor, 15.6.2022. 

 

ZAPISNIK 

11. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora, održane 15. lipnja 2022. godine 

u prostorijama Gradske vijećnice Grada Samobora, Trg kralja Tomislava 5, 

Samobor 
 

Sjednica je započela u 15.00 sati. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Poštovane dame i gospodo, drage vijećnice i vijećnici, predstavnici 

javnog informiranja sve vas lijepo pozdravljam. 

Prije nego krenemo s radom jedanaeste sjednice, a kao što je to uvijek i uobičajeno, da gosp. 

Rizmanovski prozove vijećnike da vidimo da li imamo kvorum, pa ga molim da to učini. 

 

 

IGOR RIZMANOVSKI – Prozivka vijećnika. 

 

NAZOČNI VIJEĆNICI: 

Luka Bišćan, Davor Daničić, Nika Fleiss, Irena Franceković, Goran Gorše, Maja Gračanin, 

Ivan Horvat, Sanja Horvat Iveković, Matija Hržić, Đurđica Jančikić, Martin Komes, Darko Lisec, 

Željko Mataušić, Marko Matijaščić, Marko Požgaj, Stjepan Razum, Mihaela Slamar, Miran Šoić  

 

IZOČNI: 

Tatijana Lenart – opravdala izostanak, Marija Lindić – opravdala izostanak, Željko Stanec  

 

MIRAN ŠOIĆ - Konstatiram da je od 21 vijećnika nazočno 18 vijećnika na sjednici, te se 

mogu donositi pravovaljane odluke i zaključci, te otvaram 11. sjednicu Gradskog vijeće Grada 

Samobora. 

 

OSTALI NAZOČNI: 

- Petra Škrobot, gradonačelnica Grada Samobora 

- Petar Burić, zamjenik gradonačelnice Grada Samobora 

- Željko Radovanić, Marinko Džepina, Davor Bošković, Zvonko Župančić, pročelnici Grada 

Samobora 

- Silvio Ivan Žugaj, privremeni pročelnik Upravnog odjela za društvene djelatnosti 

- Igor Rizmanovski, voditelj Referade za opće poslove i poslove Gradskog vijeća u Upravnom 

odjelu za opće, pravne i tehničke poslove 

- Tamara Mekinjić, unutarnja revizorica 
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- Anja Franjić Modrić, voditeljica Referade za odnose s javnošću i informatičke poslove u 

Upravnom odjelu za opće, pravne i tehničke poslove 

- Mirna Sokolić, viša stručna suradnica za odnose s javnošću, medije i protokol u Upravnom 

odjelu za opće, pravne i tehničke poslove 

- Igor Mališ, viši referent za informatičke poslove u Upravnom odjelu za opće, pravne i tehničke 

poslove 

- Anica Francetić Kufrin, ravnateljica Gradskog društva Crvenog križa Samobor  

- javnost  

 

Predstavnici sredstava javnog priopćavanja. 

 

A). 

MIRAN ŠOIĆ – Prije utvrđivanja dnevnog reda, kao što je to i uobičajeno potrebno je 

verificirati Zapisnik s 9. sjednice Gradskog vijeća koju smo održali 18.05.2022. godine. 

Ima li primjedbe na Zapisnik? 

 

MATIJA HRŽIĆ – Konkretno, nema rasprave o Izvješću Zajednice tehničke kulture, 

nema zapisnika o tome, već je samo da se provela rasprava o tome, a nema o čemu se pričalo, isto 

tako je po pitanju drugih točaka. Tako da, na žalost, taj zapisnik neću podržati, jer nije u potpunosti. 

  

MIRAN ŠOIĆ – Ima li još primjedbi? 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ – Evo, ja potvrđujem istu tu konstataciju, da zapisnik nije 

napravljen kao što smo inače uobičavali imati zapisnik. U međuvremenu sam dobila Izvod iz 

zapisnika po raspravi koja se vodila oko Komunalca. Znam da je to možda puno stranica, međutim 

na koji način ćemo obavijestiti javnost ako ne kroz zapisnike sa sjednica, oni su dostupni na 

stranicama Grada i građani su do sada bili naviknuti čitati te zapisnike i o njima eventualno 

komentirati, znati kako tko i što iznaša i misli. Sjednice se ne snimaju i u javno se ne prenose, 

mediji, možda, prenesu par rečenica od naših rasprava, a rasprave više nisu dostupne pa vas molim 

da u buduće budu sve te rasprave navedene u zapisniku. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Zapisnik se radi u skladu s Poslovnikom, svatko tko misli da treba dobiti 

cjelokupnu raspravu može zatražiti od stručnih službi da mu dostavi, a što je i slučaj s gđom 

Franceković da joj se dostavilo, a snimke imamo sa svih sjednica, pa ako netko želi dobiti koji dio 

može dobiti nema problema. 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ – Na koji način ćemo javnost obavijestiti o tome ako toga 

nigdje nema? Ako ja znam da sam raspravljala, ja mogu dobiti zapisnik, ali to ne zna četrdeset 

tisuća Samoboraca. 

 

MATIJA HRŽIĆ – Onda ja ubuduće tražim prošireni zapisnik za svaku točku sjednice 

Gradskog vijeća. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Ima li još netko pitanje?  

Ako nema više primjedbi zaključujem raspravu i predlažem da verificiramo Zapisnika 9. 

sjednice Gradskog vijeća održane dana 18. svibnja 2022. godine, s time da se u buduće zapisnike 

unesu sve rasprave. 
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Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (16 "za" 

i 2 „suzdržan“) donijelo je sljedeći 

ZAKLJUČAK 

 

Verificira se Zapisnik 9. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora održane 18. svibnja 

2022. godine, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 

II. 

Tekst Zapisnika prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 

 

B). 

MIRAN ŠOIĆ - Također, predlažem da Verificiramo Zapisnik 10. sjednice Gradskog 

vijeća održane 26.5.2022. godine. 

 

Pitam, da li tko od vijećnika ima primjedbe na Zapisnik 10. sjednice? 

 

MATIJA HRŽIĆ – Evo, samo da kažem piše da nisam opravdao izostanak, a u razgovoru 

s kolegom Rizmanovskim, koji može potvrditi, da sam rekao da nisam siguran hoću li stići. Samo 

da ne bi bilo da se ne poštuje Gradsko vijeće i da se ne opravda izostanak. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Ima li još primjedaba? 

Ako nema, zaključujem raspravu i predlažem da verificiramo Zapisnik 10. sjednice 

Gradskog vijeća Grada Samobora, s primjedbom gosp. Hržića da je opravdao svoj izostanak s 

obzirom na poslovne obveze.  

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (18 "za") 

donijelo je sljedeći 

 

ZAKLJUČAK 

 

Verificira se Zapisnik 10. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora održane 26. svibnja 

2022. godine, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu, s time da se isti ispravi kod Izočni 

vijećnici gdje piše “Matija Hržić“, a treba pisati „Matija Hržić - opravdao izostanak“. 

 

II. 

Tekst Zapisnika prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 

 

 

MIRAN ŠOIĆ - Uz poziv za današnju sjednicu primili ste Prijedlog dnevnog reda, 

sukladno članku 125. stavku 4. Poslovnika Gradskog vijeća predlažem da se dopuni dnevni, 

odnosno da se u isti uvrste točke: 

-  25. Prijedlog odluke o pripajanju i preuzimanju Područne škole Rakov Potok iz sastava 

Osnovne škole Sveta Nedelja u sastav Osnovne škole Mihaela Šiloboda, Sveti Martin pod 

Okićem 

- 26. Prijedlog zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog statutarne odluke o 

izmjenama Statuta Osnovne škole Milana Langa 

-  a dosadašnja točka 25. postaje točka 27. Ostale informacije. 
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Materijale za dodatne točke dnevnog reda i točku 17. dobili ste na klupe. 

 

Pitam da li ima prijedloga za izmjenu i dopunu dnevnog reda?  

Ako nema primjedbi, dajem na glasovanje prijedlog dnevnog reda s iznesenom dopunom? 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (18 "za") 

usvojilo sljedeći 

DNEVNI RED 

 

1. Prijedlog II. izmjena i dopuna Proračuna Grada Samobora za 2022. godinu i projekcija za 

2023. i 2024. godinu 

2. Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o izvršavanju Proračuna Grada 

Samobora za 2022. godinu 

3. Prijedlog II. izmjena i dopuna Programa građenja komunalne infrastrukture u Gradu 

Samoboru za 2022. godinu 

4. Prijedlog II. izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture u Gradu 

Samoboru za 2022. godinu 

5. Prijedlog II. izmjena i dopuna Programa gospodarenja i upravljanja gradskom imovinom i 

usmjeravanja prostornog razvoja Grada Samobora za 2022. godinu 

6. Prijedlog izmjena i dopuna Programa mjera za razvoj malog gospodarstva, poljoprivrede i 

turizma Grada Samobora za 2022. godinu 

7. Prijedlog izmjena i dopuna Programa korištenja sredstava od raspolaganja poljoprivrednim 

zemljištem u vlasništvu RH na području grada Samobora za 2022. godinu 

8. Prijedlog izmjena i dopuna Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada 

Samobora za 2022. godinu 

9. Prijedlog izmjena i dopuna Programa javnih potreba u kulturi Grada Samobora za 2022. 

godinu 

10. Prijedlog II. izmjena Programa javnih potreba u školstvu Grada Samobora za 2022. godinu 

11. Prijedlog izmjena Programa javnih potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju Grada 

Samobora za 2022.godinu 

12. Prijedlog izmjena Programa javnih potreba u sportu Grada Samobora u 2022. godini 

13. Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja 

decentraliziranih funkcija osnovnog školstva Grada Samobora u 2022. godini 

14. Prijedlog odluke o izradi Urbanističkog plana uređenja dijela naselja Lug u Samoboru 

15. Prijedlog odluke o ukidanju statusa općeg dobra na kč.br. 1237/4 i kč.br. 1246/4 k.o. 

Klokočevec 

16. Prijedlog odluke o izdavanju Službenih vijesti Grada Samobora 

17. Prijedlog etičkog kodeksa ponašanja nositelja političkih dužnosti Grada Samobora – NA 

SAVJETOVANJU DO 09.06.2022. 

18. Prijedlog zaključka o razrješenju i izboru članova Odbora za izbor i imenovanja 

19. Prijedlog zaključka o razrješenju i izboru člana Odbora za hrvatske branitelje iz 

Domovinskog rata 

20. Prijedlog zaključka o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statutarne odluke o 

izmjenama i dopunama Statuta Pučkog otvorenog učilišta Samobor 

21. Prijedlog zaključka o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta Ustanove za 

upravljanje sportskim objektima „Sportski objekti Samobor“ 

22. Prijedlog zaključka o poništavanju Javnog poziva za predlaganje kandidata za članove 

Savjeta mladih Grada Samobora 
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23. Izvješće o radu i financijsko izvješće Gradskog društva Crvenog križa Samobor za 2021. 

godinu 

24. Izvješće o radu Vatrogasne zajednice Grada Samobora za 2021. godinu 

25. Prijedlog odluke o pripajanju i preuzimanju Područne škole Rakov Potok iz sastava 

Osnovne škole Sveta Nedelja u sastav Osnovne škole Mihaela Šiloboda, Sveti Martin pod 

Okićem 

26. Prijedlog zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog statutarne odluke o 

izmjenama Statuta Osnovne škole Milana Langa 

27. Ostale informacije. 

 

 

MIRAN ŠOIĆ – Sada bih samo napomenuo da kada budu rasprave uključite mikrofon prije 

nego počnete govoriti. 

Otvaram Aktualni sat u kojem vijećnici mogu postavljati pitanja, tražiti obavijesti i davati 

prijedloge predsjedniku Gradskog vijeća, gradonačelnici, zamjeniku gradonačelnice, pročelnicima 

upravnih tijela Grada Samobora. 

Samo da podsjetim da po našem Poslovniku Gradskog vijeća možete dati dva pitanja i jedan 

prijedlog. 

Prije nego vama dam riječ naša dva odbora tražila su da to iznesemo na sjednici Vijeća. 

 

„Predsjednik Odbora za gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja gosp. Vidić 

predložio je da se predmetno pitanje postavi na Aktualnom satu sjednice Gradskog vijeća, i to: 

„Gđa. Snelec postavlja pitanje, tko odlučuje koje će se aktivnosti provoditi odnosno 

financirati po mjesnim odborima odnosno gradskim četvrtima grada Samobora?  

Stavlja primjedbu kako je još u listopadu prošle godine kao predsjednica svog mjesnog 

odbora Gradu Samoboru predala prijedloge za sufinanciranje aktivnosti/radova u svom mjesnom 

odboru no isto nije stavljeno u Proračun niti projekcije.“  

 
Na Odboru za zaštitu okoliša i prostornog uređenja, postavljeno je pitanje: 

“Gospođa Gilja postavila je pitanje, zašto će most koji je planiran između Brdovca (tj. 

Zaprešića) i Samobora biti izgrađen u Svetoj Nedelji, a ne više u Samoboru kako je planirano?  

Gospođa Gilja izrazila je žaljenje jer smatra da bi most puno značio za grad Samobor pa je 

u nastavku ustvrdila kako bi voljela da se višak proračunskog novca planirao za rješenje 

samoborskog javnog prijevoza koji je u teškom stanju i moli da njeno pitanje uđe u zapisnik i da 

se pročita na Gradskom vijeću.“ 

 

Pitanja sam pročitao, a pisane odgovore će stručne službe pripremiti i uputiti odborima i 

nama uz sljedeći materijal koje budemo imali. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

IVAN HORVAT – Pitanje se odnosi na rasvjetu u Grdanjcima. Naime, u materijalima nije 

navedeno striktno da li će se raditi rasvjeta prema Sokolović Bregu. Napominjem, da je rasvjeta do 

Vratnika došla, do vikendica ispod Vratnika je rasvjeta došla, Lovački dom ima rasvjetu, Sokolović 

Breg ima rasvjetu i onda slijedi jedna praznina od cca jedan kilometar gdje su vrlo oštri zavoji i 
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gdje je totalni mrak. To je u programu Mjesnog odbora i gosp. Župančić mi je obećao da će to ući 

i u radove, međutim, evo, godina dana je prošla ništa od toga. Kažem prije godinu dana sve je bilo 

spremno da se tih pet stupova postavi, a onda su došli izbori i ništa od toga.  

 

MIRAN ŠOIĆ – Možemo li dobiti odgovor na postavljeno pitanje? 

 

ZVONKO ŽUPANČIĆ – Odgovor poštovanom vijećniku Horvatu. Bile su određene 

radnje napravljene ali u međuvremenu se pristupilo postupku novelacije projektne dokumentacije 

za modernizaciju javne rasvjete kojom je predviđeno da se pokrije cijelo područje grada. Tako da 

ćemo po završetku te novelacije imati rješenje za budućnost, tako da nećemo sada raditi nekakvu 

interpolaciju po starom modelu.  

 

MATIJA HRŽIĆ – Nije da imam jedno pitanje, imam više pitanja, ali moramo se držati 

Poslovnika, za razliku od držanja Statuta naše gradonačelnice. Članak 104. kaže: „Javnost rada 

gradonačelnika osigurava se održavanjem mjesečnih konferencija za medije“. S obzirom da se to 

ne održava i s obzirom da su bile i primjedbe od lokalnih medija, samo ću reći toliko o 

transparentnosti. 

 

PETRA ŠKROBOT – Poštovani kolega Hržić, zahvaljujem na komentaru. Kao što sam i 

rekla na konferenciji za medije, ponovit ću opet, za sve što radim konzultiram se i s pravnom 

službom Grada Samobora i s odvjetnicima. Naravno da želim biti apsolutno u skladu i sa zakonom 

i sa statutima. Smatram da nisam pravne struke, pa zato pitam struku po tom pitanju. Medijima koji 

su uputili pitanje isto tako je pravna služba dostavila odgovor na tu tematiku. To je sve što vam 

imam za komentirati. Što se tiče press konferencija, barem prema informaciji koju imam, one se 

nisu niti prije održavale, a odabir je na koji način ću komunicirati s javnosti. Ja sam istaknula na 

koje sve načine komuniciram s javnosti, to nisu samo press konferencije, kada postoji potreba za 

njih i kada će postojati potreba za njih ne bježim od toga da se one održe, kao što ste imali priliku 

i vidjeti u proteklom periodu. 

 

MATIJA HRŽIĆ – Najviše volim ove odgovore, pa nisu radili niti prije, to kao da kažete 

netko ne poštuje zakon pa ne moram niti ja. Mislim da kao gradonačelnica morate i nastupati i biti 

primjer u poštivanju Poslovnika i zakona i Statuta. Što se tiče toga članak 104. je jasan, znači mora 

se javnost rada osigurati održavanjem mjesečnih konferencija. Tako da molim da se poštuje Statut 

dok se on ne izmjeni. 

 

PETRA ŠKROBOT – Zahvaljujem i na tom komentaru. Naravno, opet ponavljam, 

poštujemo i zakon i Statut i ne bježim od press konferencija i nemam problem s time kada za to 

postoji potreba. 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ – Vraćam se na točku Komunalac o kojoj smo raspravljali na 

prošlom Vijeću, s obzirom da nemate taj dio Zapisnika, on je bio vrlo obiman, ja sam u toj raspravi 

govorila o načinu poštivanja odluka Gradskog vijeća. Naime, odluka koja je donesena u devetom 

mjesecu prošle godine nije provedena u sudskom registru, nego je provedena neka promijenjena 

odluka u dvanaestom mjesecu od prošle godine. U prvom mjesecu je gosp. Raguž postavljen za 

direktora, makar je nominalno po odluci Gradskog vijeća trebao biti član Nadzornog odbora, što 

nije upisano. Rekli ste mi da ćete u konzultaciji s pravnicima poslati odgovor, odgovor još nisam 
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dobila, još imate tri dana, s obzirom da je sjednica bila osamnaestog, a trideset dana je rok. Molim 

vas da mi pisano odgovorite na to pitanje. 

Moja rasprava koja nije prenesena u zapisniku, zbog toga se najviše bunim, je nekim krivim 

kanalima došla do zaposlenika Komunalca koji su me zaustavili na reciklažnom dvorištu, kamo 

idem često jer uvijek imam nešto za baciti, i pitali su me jel sam ja ta Francekovićka koja je na 

Gradskom vijeću komentirala da im se trebaju smanjiti plaće. Lijepo vas molim da taj demanti ipak 

objavite i da velite da to ne piše u zapisniku i da to ja nisam izjavila, jer je to onako vrlo jedna 

prijevarna radnja, ne znam tko je to njima prodao. S obzirom da je to sada došlo do toga da se na 

osobnoj razini mene vrijeđa kao gradskog vijećnika, lijepo vas molim da u tom odgovoru o 

Komunalcu i o statusnim promjenama koje mi nismo potvrdili kao Vijeće, dostavite popis svih 

zaposlenika Komunalca, s nazivom radnog mjesta na kojem rade, godinom od kada su tamo 

zaposleni i bruto plaću koju primaju. Ja znam da zbog GDPR će se oni izgovoriti da ne mogu 

napisati ime, ako ne mogu napisati ime mogu napisati naziv radnog mjesta, bruto plaću i godinu 

od kada je čovjek zaposlen. Ima ih dvjesto pedeset i nešto, vjerojatno imaju u sustavu takav popis 

pa molim da mi u tom odgovoru pismeno to dostave.  

 

PETRA ŠKROBOT – Što se tiče odgovora dio smo odgovorili prošli puta odmah na 

sjednici. Uputit ćemo vam ga i pisanim putem, i s javnim bilježnicima i s pravnom službom je 

provjereno, sve procedure su poštivane. To ćete dobiti pisanim putem i ovo sada što ste dodatno 

zatražili. 

 

DARKO LISEC – Pohvalio bih informaciju da smo dobili školu Rakov Potok koju smo 

pripojili i koju ćemo danas na ovom Gradskom vijeću izglasati u školu Mihaela Šiloboda u Sv. 

Martinu. Moje pitanje je, a pitali su me roditelji, da li ta informacija koju smo dobili sada prati ovaj 

dio nogostupa i sigurnosti te škole pošto će se sada vjerojatno i povećati broj učenika u toj školi. 

Znači njihovo pitanje, da li ta sigurnost te djece prati ta škola koju ćemo danas vjerojatno izglasati? 

Veseli me činjenica, a što sam pročitao iz rebalansa, da je uvrštena u taj dio cesta Falašćak 

– Galgovo. To smo se dugo niz godina borili oko toga, ja kao predsjednik Mjesnog odbora Galgovo, 

napisao sam ne znam koliko mailova i dopisa prema Gradu i sada kao gradski vijećnik isto sam 

postavio par puta na ovom Gradskom vijeću to pitanje vezano za tu cestu. To me jako, jako veseli 

što smo dobili informaciju da je to ušlo u rebalans i da ćemo najvjerojatnije tu cestu i dokončati do 

kraja. 

To bi bilo sve, ta dva pitanja i pohvala. 

 

ZVONKO ŽUPANČIĆ – Zadovoljstvo mi je što mogu gosp. Darku odgovoriti da je 

nogostup do škole u Rakov Potoku izveden od raskrižja s državnom cestom D1. Jedino mi smo već 

imali konzultacije s Mjesnim odborom od cca mjesec i pol, gradonačelnica i ja, i dogovoreno je da 

ćemo ispred škole izvesti uspornik, odnosno uzdignutu plohu, pa je zbog toga potrebno nekih tri 

do pet metara napraviti zacjeljenje jarka sa strane škole. Već smo dali u postupak izradu prometnog 

elaborata, tako da ćemo do početka nove školske godine imati u potpunosti rješenje toga. 

 

PETRA ŠKROBOT – Također, drago mi je da je napokon škola vraćena pod ingerenciju 

Grada Samobora. Ovo što je gosp. Župančić rekao, sve pripremne radnje su napravljene, odnosno 

ići će se u izvedbu uspornika i svega da bismo početak školske godine dočekali s osiguranom 

sigurnošću naše djece u prometu. 
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Cesta Falašćak – Galgovo, to je prijavljeno također na fondove, prošli smo nekoliko faza u 

procesu odabira, nadamo se da ćemo ubrzo dobiti odluku o dijelu financiranja toga i naravno ovaj 

drugi dio je u planu tako da ćemo moći ubrzo s realizacijom, ali bez obzira to je u planu svakako. 

 

DARKO LISEC – Ispričavam se nisam definirao vezano za nogostup. Znači, pitanje je 

bilo iz Rakov Potoka od mame koja je pitala za Školsku ulicu i Samoborsku ulicu? Samoborska 

ulica koja ide prema vrtiću Franji, a Školska koja ide prema školi Rakov Potok. 

Vezano za školu Mihaela Šiloboda i probleme koji su dolje na neki način nastali. Da li će 

to biti dvosmjenski rad, da li će se ići u proširenje? U međuvremenu pročelnik gosp. Silvio mi je u 

prolazu rekao, da je zakazan sastanak dvadeset sedmog, tako da ćemo onda ta pitanja rješavati tamo 

na tom sastanku i da ćemo dobiti neke veće informacije. 

 

ZVONKO ŽUPANČIĆ – Samo da pojasnim. Ovo što sam rekao to je Školska ulica, još je 

na Samoborskoj cesti preostalo tisuću dvjesto metara nogostupa. Znači, imamo sa svake strane 

sedamsto metara, od smjera Male Gorice izvedeno i od smjera Karlovačke ceste. Još nam je ostalo 

tisuću dvjesto metara i to smo isto dogovorili s Mjesnim odborom i usuglasili da to bude kroz dvije 

godine u cijelosti izvedeno, naravno koliko budu proračunske mogućnosti. 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ – Imam jedno pitanje za gosp. Župančića. Prinčeva ulica u 

Molvicama, sada ne znam točno koji je to broj, dvadeset i nešto, prema onom dijelu koji nije 

asfaltiran fali jedno cca sto metara vodovoda. Zanima me tko je nadležan i da li se tamo planira 

produžiti vodovod do vrha ulice? Sada tamo ima jedno četiri ili pet novih stanara koji nemaju vodu, 

a sto metara nije tako puno da se izvede. 

 

ZVONKO ŽUPANČIĆ – Evo, upravo sam i u ovom tjednu imao jedan odgovor prema 

jednoj građanki iz tog područja, nadležnost za to je Vodoopskrbe i odvodnje. No, mi smo 

svojedobno uputili zahtjev i napravljen je projektni zadatak za nastavak izgradnje mreže u tom 

dijelu. Od strane Vodoopskrbe nismo još dobili povratnu informaciju kada će to biti napravljeno. 

Gotovo nema mjeseca da netko iz tog područja ne urgira i traži rješenje te problematike. 

 

DAVOR DANIČIĆ – Jedno pitanje postavio bih gosp. Župančiću, a radi se o staroj 

Osnovnoj školi u Langovoj, to je obrtnička škola, znamo da se obnavlja. Misli li Grad tamo preseliti 

jedan dio nastave iz Bogumilca? U samoj blizini nalazi se jedan privatni objekt koji je u jako lošem 

derutnom stanju i djeca koja budu išla danas sutra tamo, roditelji se brinu. Tamo se skupljaju osobe 

asocijalnog ponašanja, pa zbog same sigurnosti djece trebalo bi stupiti u kontakt s privatnicima tog 

objekta da se to počisti i da se policija obavijesti da obilazi to u popodnevnim i noćnim satima, jer 

znamo o čemu se tu radi. To je onaj dvorac, pa ako može to bi bilo dobro. 

 

MARINKO DŽEPINA – Jest da je pitanje bilo upućeno gosp. Župančiću, ja ću ipak 

odgovoriti. Mi smo u ovom rebalansu proračuna planirali određena sredstva, da ne samo obnovimo 

taj objekt u Langovoj 35, nego da uredimo i okoliš i sve one okolne prilaze. Nadam se da će to biti 

vrlo lijepo i učinkovito odrađeno i napravljeno, tako da će se i sam onda taj objekt bolje isticati. 

Mišljenja sam da putem naših službi u Gradu ćemo morati određene represivne mjere isto tako 

napraviti prema ljudima koji nisu u stanju počistiti ili brinuti o svom privatnom vlasništvu. U tom 

smjeru ćemo isto tako donijeti odgovarajuća rješenja i u tom smislu ćemo onda, ako bude potrebno, 

pozvati ih da su to dužni prema Zakonu o komunalnom gospodarstvu i prema drugim zakonima 

koji su sada u ovom trenutku radi sigurnosti bitni da ćemo taj dio priče morati završiti s njima. 
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MIRAN ŠOIĆ – Da li se još netko javlja? 

 

SANJA IVEKOVIĆ HORVAT – U duhu ovih tema koje se tiču školstva i koje su sada 

dosta aktualne, s obzirom na vrijeme koje je pred nama imala bih pitanje vezano uz situaciju gdje 

je u proračunu predviđeno za ovu godinu dodjela vaučera srednjoškolcima. Znači to je jedna novina 

u proračunu i jedan od rijetkih gradova koji je u svoj proračun uvrstio takvu pomoć 

srednjoškolcima. S obzirom da je pred nama doba kada se osnovnoškolci upisuju u srednje škole, 

trebalo bi vidjeti da se odmah mogu uzeti dokumenti, upisnici i slično, da taj proces prikupljanja 

dokumentacije bude ubrzan kako bi srednjoškolci prije početka školske godine već mogli dobiti 

mogućnost za iskorištenje vaučera, što bi bilo naravno njima i njihovim obiteljima pomoć za 

početak nove školske godine. Apeliram da se ide, ako se još nije, u izradu odluke o dodjeli te 

pomoći, da li će to biti kroz Pravilnik o širim javnim potrebama u školstvu ili ćete to uvrstiti kao 

posebnu odluku gradonačelnice. Gradovi koji su to predvidjeli u svojim proračunima su krenuli 

intenzivno s aktivnostima, pa da se uhvati ovaj period upisa u srednje škole, kada se mogu odmah 

uzeti i upisnici. To će biti sigurno oko osamsto učenika, tako je nekako uvijek bilo do sada, da je 

upisalo srednje škole. Evo, da se taj dio započne kako bi do devetog mjeseca se iskoristilo pravo 

na taj vaučer. 

Sljedeće pitanje bi se na neki način isto odnosilo na Upravni odjel za društvene djelatnosti, 

ali isto tako i za odjel koji izdaje građevinske dozvole. Zanima me da li je došlo iz Zagrebačke 

županije bilo kakva inicijativa vezano uz buduću polikliniku koja bi se trebala graditi pri Domu 

zdravlja u Samoboru? Dakle, s određenim djelatnostima koje bi se trebale proširiti, navodno bi u 

Samoboru trebala biti jedna takva poliklinika. Zanima me s obzirom na lokaciju Doma zdravlja 

koja se nalazi u užoj jezgri zaštićene kulturne baštine i slično, koje su uopće mogućnosti, da li će 

se nešto dograđivati. Prije par godina isto tako na inicijativu Grada Samobora bilo je predloženo 

da se Dom zdravlja jedan od rijetkih u Zagrebačkoj županiji koji nije energetski obnovljen, da bi 

se izvršila energetska obnova, pa se isto po tom pitanju nije ništa dogodilo, jer znamo da je u toj 

zoni zaštite. Mislim da je sam Dom zdravlja pod nekom mjerom zaštite koja dosta komplicira 

postupke dogradnje i slično. Zanima me, da li je došlo iz Zagrebačke županije kakva inicijativa za 

razgovore, a ako nije da se onda traži razgovor na tu temu, da se vidi što će trebati prilagoditi? 

Naravno da treba pohvaliti činjenicu da se takve djelatnosti u Samoboru prošire, a mislim da se 

radi o pulmološkoj ambulanti, neurološkoj, sada nisam sigurna što su sve naveli, ali to je nešto 

definitivno što treba pohvaliti da Grad Samobor isto tako olakša Županiji s tim stvarima koje treba 

da ne bude komplikacija oko izdavanja dozvole. 

Dodali bih samo ako sada niste upućeni može se dati pisani odgovor ili pitati Županiju pa 

možemo u nekom narednom periodu tu prokomentirati. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Ima li još netko pitanje? 

 

MATIJA HRŽIĆ – Poštovani predsjedniče, što manje tu pričam više ću preko društvenih 

mreža, tako da je bolje da tu spomenem neke stvari koje su mimo zakona o gradnji i potencijalnih 

sukoba interesa, ali dobro koliko ćete mi dati da pričam, ne znam. 

Ajmo mi radije na Studiju javnog prijevoza to mi je omiljena tema za ćaskanje između mene 

i gradonačelnice. Konkretno, eto, napokon smo dobili tu Studiju javnog prijevoza, koju sam tražio 

između ostalog na Vijeću, pa slao dva e-mela, pa sam na kraju morao ići zahtjevom za pravo na 

pristup informacijama. Između ostalog taj rok za dostavu toga izlazi za dva dana, a danas je sazvana 

konferencija da gradonačelnica to objavi, a ne ja, bitno da se objavilo. Tu ima par zanimljivih 

stvari, koliko sam sada oko bacio, u jedanaest sati je to predstavljeno, nema linije Drežnik – 
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Pavučnjak – Petkov Breg, uopće nije ucrtana nikakva linija, a to je područje obuhvata Grada 

Samobora.  

Drugo, malo sam istraživao što se isto događalo po Županiji i koji su planovi 

gradonačelnice. Planovi su da se uspostavi prijevoz od Samobora do Podsuseda, ima čak od 

Samobora do Zdenčine i to bi trebalo iskomunicirati sa Zagrebačkom županijom, odnosno Gradom 

Zagrebom. Konkretno, gradonačelnica je bila na sastanku početkom svibnja, pa me zanima, ona je 

trebala poslati pismo namjere Zagrebačkoj županiji za uspostavljanje kontakta s Gradom Zagrebom 

da se usklade ti vozni redovi po pitanju toga. Zanima me, jel to poslano i imali li neki trag da to 

mogu vidjeti?  

Drugo, tražim javnu raspravu po pitanju Studije javnog prijevoza.  

Treće, zašto studija nije rađena sa Svetom Nedeljom, jer je tu u pitanju i Sv. Nedelja, barem 

ovo što se hoće povezati. Mi radimo taj komunalni prijevoz samo na području grada Samobora, a 

tu je područje Svete Nedelje, radi te rentabilnosti linije. Konkretno, što je stvar po pitanju 

pristupačnosti prijevoza za osobe s invaliditetom, strije osobe itd. Znači, trenutno se krši uredba 

EZ191/2011., direktiva pristupačnosti i članak Zakona o cestovnom prometu, članak 1. stavak 2., 

članak 2., diskriminatoran je javni prijevoz. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Ne možete sada tu zamotati pet pitanja. 

 

MATIJA HRŽIĆ – Konkretno, Šibenik je iz EU fondova dobio osamnaest niskopodnih 

autobusa, baš zbog toga, da se omogući osobama s invaliditetom i starijim osobama pristup. Ono 

što me zanima, zašto Samoborček, po mojim  informacijama, nabavlja devet niskopodnih autobusa, 

a ni ne zna hoće li taj natječaj dobiti. Što je s usklađenjem voznog reda? 

Što se tiče Galgova samo da to kažem. Školarci uopće ne znaju da li da se upisuju u školu 

u Samobor, jer ta popodnevna povezanost uopće nije dobra. Ja ću iznijeti taj prijedlog rješenja 

javnog prijevoza, ima tu rješenja, tu su trebale biti i te vremenske karte, a ne zonalne karte. Zašto 

se toliko čekalo tu studiju, zašto se ništa ne radi, zašto nije to pismo namjere poslano Zagrebačkoj 

županiji da se može uspostaviti kontakt s Gradom Zagrebom i uskladiti vozni redovi, a između 

ostalog i sa željeznicom? 

 

PETRA ŠKROBOT – Kao što se vi volite pozivati na zakone, statute, poslovnike, pa ću 

tako i ja vam reći da ste upravo prekršili Poslovnik Gradskog vijeća, postavljajući dvadeset i pet 

pitanja, a ne dva pitanja koja su vam dopuštena. Ako ćemo baš tako raspravljati. 

Što se tiče prijevoza smatram da je moje pravo tempirati kada ću nešto prezentirati javnosti, 

a kada neću. Tu se možemo složiti da je to moje pravo. Kada nešto utvrdim i dovoljno dobro 

istražim i da razgovaram na više razina o nekom problemu, kada smatram da je dovoljno sazrelo 

da ide u javnost onda to iznesem u javnost.  

Što se tiče Županije, da, dogovoreno je da će pismo namjere prema Županiji ići, ali prije 

toga sam morala podnijeti neke druge korake, a to je bio sastanak s načelnikom Općine Stupnik i s 

gradonačelnikom Svete Nedelje, zato što se to njih direktno tiče i nisam mogla poslati pismo 

namjere na Županiju mimo dogovora s njima. Kada smo se uskladili i usuglasili oko linije naravno 

da to ide prema Županiji. Što se tiče druge linije koju predlažemo, dobro ste rekli da ste bacili oko 

malo prije Gradskog vijeća, jer ne baratate sa svim informacijama. Upravo ova druga linija koje je 

predložena u dogovoru s Gradom Jastrerbarskim, naravno moramo još usuglasiti detaljno s gosp. 

Novoselom iz Jastrebarskog, treba ići Jaska – Klinča Selo, upravo na Pavučnjak koji nije povezan 

prema Samoboru. To je ovaj dio koji ste vi spominjali da nije povezan, naravno da smo ga uzeli u 

obzir, i o tome razmišljamo. Kada govorite zašto nismo radili zajedničku studiju sa Svetom 
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Nedeljom, zajedničku studiju samo radili tamo gdje smo smatrali da je potrebno. Grad Zagreb je 

raspisivao natječaj Sveta Nedelja i Samobor za željeznicu. Dakle, to je ono što smo išli zajedničkim 

snagama, a lokalni naš prijevoz rješavamo ovdje samostalno, a što se tiče Županije i ministarstava 

rješavamo s njima. Naravno, da postoji tu puno radnji, to je izrazito kompleksna tematika i zato 

smo bili više puta na ministarstvu i više puta na Županiji i sjeli za stol sa svim ostalim gradovima 

i općinama, koje sam spominjala, i rješavamo tu problematiku javnog prijevoza. 

Što se tiče studije same vi govorite o terminima polazaka, rasporedima itd., naravno da je 

to studija isto istražila i dala neki optimum kako bi to trebalo biti organizirano, s time još nismo 

izašli. Zašto nismo izašli? Zato što čekamo što će Županija reći, hoćemo li dobiti ove linije ili 

nećemo, suglasnost za te linije, jer o tome će puno ovisiti i ostali polasci na linijama. To smo jasno 

istaknuli danas i na press konferenciji da će se morati modificirati polasci na nekim linijama u 

odnosu na onu optimalnu preporuku što je studija rekla. Evo, toliko od mene, a vi ćete dobiti na 

uvid ono što ste tražili. 

 

MATIJA HRŽIĆ – S obzirom da sam prozvan za kršenje Poslovnika, pa bih htio samo 

reći da je gradonačelnica kršila Poslovnik i nije dostavila na vijećnička pitanja tu studiju, zato ja 

moram govoriti da sam bacio oko, jer da mi je dostavljeno na vrijeme mogao bih napraviti neku 

analizu, a s obzirom da je ovo manja transparentnost, ali nećemo sada raspravu, bit će tih objava, 

bit će i dopisa. 

 

PETRA ŠKROBOT – Nisam prekršila vrijeme, a i sami ste rekli da imam još nekoliko 

dana do dostave. 

 

Vijećnik Matija Hržić priča iz klupe bez uključenog mikrofona, pa se to ne unosi u 

zapisnik. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Dok si ti govorio bili smo tiho, a sada govori gradonačelnica. 

 

Ima li još pitanja? 

 

MAJA GRAČANIN – Dopustite mi da postavim jedno pitanje, ono se odnosi na Glazbenu 

školu Ferdo Livadić u Samoboru. Znamo da je Zagrebačka županija prije dvije ili tri godine kupila 

jednu nekretninu na Trgu matice Hrvatske br. 4, koju namjerava preurediti za funkcioniranje 

Glazbene škole iz razloga što su trenutni kapaciteti nedostatni. Tako je u proračunu za 2022. s 

projekcijama za 2023. i 2024. predvidjela iznos od oko osam milijuna kuna za tu namjenu. Znajući 

već kako rastu ove cijene na tržištu da će se taj trošak povećati sigurno do nekih deset milijuna, te 

će vjerojatno Županija raditi i rebalans po tom pitanju ili ta sredstva osigurati u narednim godinama. 

Grad Samobor kao grad u kojem ta škola djeluje, u kojem imamo izvrsne učenika, kasnije mlade 

nadarene glazbenik, to je naravno prepoznala i odlučila je participirati s deset posto, odnosno u 

našem proračunu smo osigurali, čini mi se, milijun kuna za tu namjenu. Zanima me li imate li 

informaciju i komunicirate li s nadležnim tijelima Županije, kada se misli ta škola graditi, odnosno 

taj njezin dio, u kojoj je to fazi? Ako nas možete malo o tome izvijestiti. 

 

PETRA ŠKROBOT – Zahvaljujem na pitanju i komentarima. U komunikaciji smo sa 

Županijom, postupno rješavamo neku problematiku, sada smo riješili školu Rakov Potok, dalje 

ćemo po pitanju Glazbene škole. Tu ćemo morati definirati i sporazume i na koji način će se dalje 

odrađivati to još nismo. Koliko ja imam informaciju sa Županije, Županije je tek u ovom proračunu 
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osigurala petsto tisuća kuna za početak tog projekta. Dakle, mi smo osigurali više, mi smo osigurali 

milijun kuna. Oni nam sada moraju reći u kojem smjeru oni planiraju dalje ići. VI ste spominjali 

projekcije koje imaju u sljedećem proračunu, da li su njihovi planovi kroz neki od rebalansa 

osigurati još više sredstava i krenuti intenzivnije raditi na tom projektu to još nemam informaciju, 

pa ću morati provjeriti. Znam da je dožupan Tomljenović bio ovdje u Samoboru s ravnateljicom 

Glazbene škole po tom pitanju, ali još nisam dobila od njih informaciju što su točno dogovorili i 

kada zapravo kreću daljnje faze projekta. Tako da ću vas na nekom od sljedećih Vijeća, 

iskomunicirat ću dalje sa Županijom i onda vas, informirati o daljnjim planovima po tom pitanju.  

 

MAJA GRAČANIN – Zahvaljujem se gradonačelnici, sukladno Poslovniku htjela bih 

izraziti svoje zadovoljstvo odgovorom, djelomičnim prema onim informacijama kojima 

raspolažete, pa ako možete samo kada dobijete potrebne informacije da mi ih pošaljete i pisanim 

putem. 

Ono što možda nisam naglasila važno je reći da je Županija osnivač Glazbene škole, čisto 

da ne bi bilo nekih nesporazuma. 

 

NIKA FLEISS – Imam pitanje vezano za biciklijadu, ako možemo vidjeti ili znati koji je 

potrošeni iznos za organizaciju iste?  

Isto je pitanje ili je možda kriva informacija. Zašto samoborski poduzetnici, obrtnici nisu 

dobili poziv da sudjeluju, kao ugostitelji, ajmo se tako izraziti ili općenito? 

Koji dio je imala naša Turistička zajednica u suorganizaciji ili da li su uopće sudjelovali ili 

nisu i ako nisu zašto nisu? 

 

PETRA ŠKROBOT – Zahvaljujem na pitanju. Točnu specifikaciju troškova ću zatražiti 

od kolegica u Turističkoj zajednici, one su to vodile, pa da vam se kaže. Što se tiče suorganizacije 

da, odradio se ovaj operativni dio u smislu osiguravanja suglasnosti za površinu, zato što znate da 

površina na Vugrinščaku nije gradska nego je privatna, pa se tražila suglasnost vlasnika za 

održavanje manifestacije, zatim pozornica i osiguravanje zaštitara. To je ono što ja imam 

informaciju, ali kažem provjerit ću još koji su točno segmenti u kojima smo kao suorganizatori, 

odnosno Turistička zajednica kao suorganizator sudjelovala i reći vezane troškove uz to. 

Što se tiče poduzetnika i ugostitelja na području Samobora, razgovarala sam s kolegicama 

iz Turističke i bilo je da će one informirati njih i pitati ih tko se želi uključiti u sudjelovanje, 

odnosno da sudjeluju kao ugostitelji na biciklijadi. E sada, isto ću tražiti od njih očitovanje što se 

tu dogodilo i koji je problem nastao da oni nisu sudjelovali. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Evo, pri kraju smo, pa pitam ima li još pitanja? 

Ako nema pitanja zaključujem naš Aktualni sat. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora zaključuje Aktualni sat, te se prelazi 

na rad po usvojenom Dnevnom redu.  
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AD1.) 

MIRAN ŠOIĆ – Prelazimo na prvu točku dnevnog reda - Prijedlog II. izmjena i dopuna 

Proračuna Grada Samobora za 2022. godinu i projekcija za 2023. i 2024. godinu. 

Molim gosp. Željka Radovanića, pročelnika Upravnog odjela za financije da u ime 

predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

 

 ŽELJKO RADOVANIĆ – Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu, s time da napominje da su stigli amandmani od vijećnice 

Nike Fleiss i vijećnika Matije Hržića koji se na prihvaćaju, a obrazloženje su vijećnici dobili u 

materijalima danas na klupe. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Po ovoj točki dnevnog reda sjednicu su održala sljedeća radna tijela: 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje 

- Odbor za komunalne djelatnosti 

- Odbor za mjesnu samoupravu, imenovanje ulica i trgova te korekciju i usklađenje granica 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za socijalnu skrb i zdravstvo 

- Odbor za hrvatske branitelje iz Domovinskog rata 

- Odbor za gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja 

- Odbor za poljoprivredu i šumarstvo 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda, a Odbor za turizam i 

ugostiteljstvo nije održao sjednicu zbog nedostatka kvoruma. 

 

Otvaram raspravu. 

 

 ŽELJKO RADOVANIĆ – Dao dodatno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima. 

 

 MIRAN ŠOIĆ – Ima li pitanja? 

 

 MATIJA HRŽIĆ – Prije svega želim pohvaliti gradonačelnicu što je prepoznala 

amandmane na proračun podnesene u dvanaestom mjesecu i što je uvrstila u ovaj rebalans. Znači, 

to su financijska sredstva za izgradnju dječjih igrališta. E, sada na što bih ja prešao konkretno, 

imate amandman za izgradnju društvenog doma Cvjetno naselje – Perivoj, tu piše primjerice nakon 

utvrđivanja potrebe za izgradnju društvenog doma pristupit će se aktivnostima i realizacije istog. 

Znači nakon utvrđivanja potrebe, očito nema potrebe. 

 Po pitanju dječjeg igrališta u Janka Draškovića, ukoliko postoji potreba, ali to je stvar 

primjerice Vijeća Gradske četvrti može dostaviti prijedlog. Znači, Vijeće Gradske četvrti dostavilo 

je prijedlog, to nije točno, za izradu projektne dokumentacije. To imam pošto ste mi poslali iz 

Grada sve na mail sve planove mjesnih odbora i gradskih četvrti. 

 Po pitanju vrtića u Rudama, obišao sam i Rude i Cerje i Braslovje prošli vikend i tamo ima 

problema jer su Rude u stvari centar svega, mislim svega u smislu Braslovja, Cerja, Manje Vasi, 

oni imaju sve, imaju školsku dvoranu, imaju školu do osmog razreda, imaju ambulantu čak, jedino 

što im fali je vrtić. Oni moraju djecu u Hrastinu voziti, ako uopće ima mjesta, a tu piše: „na navedeni 
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prijedlog zatražit će se mišljenje struke, te ukoliko se utvrdi potreba pristupit će se realizaciji istog“. 

Znači opet ukoliko se utvrdi potreba. S obzirom da smo na prošloj sjednici Vijeća konstatirali 

koliko je djece neupisano da stvarno postoji potreba za tim vrtićem. 

 

 PETRA ŠKROBOT – Samo ću se referirati na vrtiće. Uvaženi gosp. Hržiću imali ste 

priliku pratiti i već sam u više navrata informirala kako je već dogradnja vrtića u Krklecovoj, 

projekt je prijavljen na fondove i ići će se u realizaciju bez obzira na fondove ili ne. Isto tako smo 

dobili idejno rješenje za Molvice, a naravno da ćemo još razgovarati s mještanima Molvica u tom 

smislu da li su suglasni na taj projekt ili ne, i ukoliko bude ta suglasnost ići će se u realizaciju tog 

projekta s time ćemo riješiti veliki dio kapaciteta, a onda ćemo razmotriti potrebe ostalih mjesta i 

rješavati potreba da li su to Rude ili neka druga mjesta. Tako da svakako brinemo o kapacitetima 

vrtića i s ovom dogradnjom bismo trebali i ukoliko idu Molvice riješiti oko sto pedeset mjesta za 

djecu i time bismo značajno povećali kapacitet, a ona potrebe u Rudama neće biti, ali ne isključuje 

mogućnost da to proanaliziramo. To je razlog zašto se sada nije išlo u ovu priču. 

 Imamo jako velik broj društvenih domova na području grada Samobora koje trebamo staviti 

u funkciju, koji zjape prazni i treba ima dati neki smisao i svrhu, a ne da nižemo društvene domove 

koji ničemu ne služe. Tako da po pitanju društvenih domova će se provesti još dodatne rasprave. 

 

 MIRAN ŠOIĆ – Ima li još pitanja? 

 

 NIKA FLEISS – Prvo se hoću ispričati jer sam svoj amandman predala dosta kasno, 

oprostite zbog toga, a hvala što ste ga prihvatili i pogledali. U redu je da se ne prihvaća, jer vidjeli 

smo da je Samoborski športski savez ili samoborski sport dobio nulu u ovom rebalansu. Tu u 

obrazloženju samo piše da je predsjednik jednog kluba dostavio točan izračun za pokriće. Sada 

samo smijem postaviti pitanje, smijem. Koji je to klub, samo me to zanima? 

 

 PETRA ŠKROBOT – Zahvaljujem na komentaru, da se vi niste javili ja bih svakako imala 

potrebu očitovati se po pitanju ovog amandmana. Vi dobro znate da je Sportski savez bio na 

sastanku u Gradu Samoboru, svi članovi Izvršnog odbora Sportskog saveza, a ovdje vidim 

predsjednika Sportskog saveza gosp. Jozića, prisutan, gdje ni jednom riječju nije rečeno da neće 

biti mjesta za sport. Dakle, gosp. Gaća je to jako dobro shvatio s obzirom na dopis koji je poslao 

Gradu poslije tog sastanka, gdje sam ja rekla i zamolila članove Izvršnog odbora da svi klubovi 

koji imaju potrebe i kojima su porasli troškovi, bilo zbog višeg ranga natjecanja, bilo zbog svih 

troškova energenata ili svega što ih je zadesilo da pošalju specifikaciju troškova i onog gdje im 

nedostaje sredstava. Kada dobijemo tu specifikaciju da ćemo svakako to uzeti u obzir u nekom od 

rebalansa i to uvrstiti. Nakon tog sastanka jedino tko je to napravio bio je gosp. Gaća, i kod njega 

je vidljivo da postoji potreba, ostali to nisu napravili. Dakle, ja ovim putem opet želim naglasiti i 

ono što je na sastanku bilo izneseno, da s postojećim sredstvima se može preživjeti, preživjeti ajmo 

reći, do devetog mjeseca, da nakon toga neće imati dodatna sredstva.  Dakle, mi idemo u još jedan 

rebalans, i kada se dostave te specifikacije troškova sukladno tome će biti moguće dodijeliti 

sredstva. Ovim putem naglašavam da nikako nije sport zanemaren i da je sport na nuli, nego samo 

želimo vidjeti točno gdje će sredstva ići, a onda neće biti nikakav problem da se te klubove koji 

imaju potrebe i podrži. 

 

 NIKA FLEISS – Zahvaljujem na objašnjenju, mene na tom sastanku nije bilo, preneseno 

mi je sve. Ono što mene sada samo zanima, obzirom da sam radila prijedlog tog rebalansa, jer sam 

sama zaposlena u tom Savezu, podržavam da ga možda ne znam napraviti, da ga nisam dobro 
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napravila, da možda nije bilo dovoljno opširno, predala sam ga i urudžbirala dvadeset četiri 

stranice, različitih sportova po kategorizacijama. Nisam nikada dobila pismeni odgovor na taj 

urudžbirani prijedlog, niti vašeg ureda, niti resora koji o tome brine. Da li postoji špranca koju 

mogu dobiti ili neke pisane upute kako da se to napravi da Samoborski športski savez taj sljedeći 

prijedlog kada će biti rebalans u devetom mjesecu napravi i dostavi ispravno da ga možete 

prihvatiti. Ovako imam sto upitnika nad glavom što sam krivo napravila, osjećam se krivom ispred 

sporta da dokument koji sam predala, i mislim da sam ga predala na vrijeme, da je bilo vremena to 

pogledati. Jednostavno nije poslan nikakav feedback na to. 

 

 PETRA ŠKROBOT – Što se tiče pisanog očitovanja nismo ga slali, zato što smo imali 

dogovoren sastanak i rekli smo da ćemo se vidjeti po tom pitanju i raspravljati. Meni je žao ako 

unutar Sportskog saveza ne postoji dobra komunikacija između vas i Predsjedništva i Izvršnog 

odbora, jer po meni su oni ti koji su vas trebali informirati što se na tom sastanku dogodilo i kakve 

su upute dalje. Dakle, ono što je bilo naše zahtijevanje, vi jeste predali po stavkama za klubove 

koji trebaju, ali mi smo htjeli vidjeti od tih klubova na što se točno odnosi njihovo povećanje i zašto 

oni to traže i za što su im potrebna ta dodatna sredstva. To je ono što smo raspravljali na sastanku, 

tako da ćete morati vidjeti i vi međusobno. Ovim putem želim istaknuti da je gosp. Gaća, od svih 

koji su bili prisutni, to dostavio, i napravio sve specificirano i uopće nema sumnje da je njima 

potrebno to povećanje koje su tražili, a naravno u sljedećem rebalansu ćemo ići u tom smjeru da se 

to osigura, tako očekujem i od ostalih.  

 

 MIRAN ŠOIĆ – Ima li još pitanja? 

 

 ŽELJKO RADOVANIĆ – Samo da pojasnim da se ne bi poštovana vijećnica krivo 

osjećala u ovom dijelu prozvana. Dakle, vaš amandman je u skladu sa zakonom i propisom, vi ste 

njega odlično napravili, jedino nije prihvaćen, ali je napravljen propisno. 

 

 MIRAN ŠOIĆ – Ima li još pitanja? 

 

 IRENA FRANCEKOVIĆ – Htjela bih pitati samo gradonačelnicu ili ne znam tko mi to 

može odgovoriti. Po ovom proračunu se vidi da je povećana stavka prihoda s naslova poreza na 

dohodak, otprilike osam milijuna i nešto, ako sam dobro shvatila, što bi značilo da ili su ljudima 

toliko narasle plaće ili su se doselili novi stanovnici grada, što pretpostavljam da je točno. Ti novi 

doseljenici, vjerojatno, su mlađe obitelji koje imaju djecu predškolske ili školske dobit. Mi smo u 

onom osnovnom proračunu za ovu godinu planirali izgradnju vrtića i škole iz europskih sredstava, 

pa vas sada molim da me ovim putem informirate mene i sve ostale. Koliko otprilike procjenjujete 

nekakav rok do raspisa tih natječaja, koliko ćemo čekati i da li ćemo mi kao Grad poduzeti tu neke 

mjere ukoliko do tih raspisa ne dođe? 

 

 PETRA ŠKROBOT – Već sam više puta istaknula da je vrtić jedan prijavljen, a drugi kada 

se usuglasimo s mještanima će ići na prijavu. Što se tiče škole bila sam na ministarstvu na sastanku 

kod ministra i rečeno je da bi u šestom mjesecu trebao ići natječaj. Tako da ćemo aplicirati na to, 

ali ono što sam već više puta na vijećima isticala, nama je to izrazito velika potreba i svjesni smo 

koliko nam i škole i vrtići pucaju po šavovima. Bez obzira na iznos sufinanciranja, ako će biti 

potrebe, spremni smo ići u zaduživanje da se taj projekt realizira. Kažem, ukoliko će biti potrebe, 

ali kažem vidjet ćemo kakva će biti u tom trenutku financijska situacija.  
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 MATIJA HRŽIĆ – Počeo sam paziti na pitanja, tako da ne trošim vrijeme bez veze. Samo 

da pitam gosp. Radovanića, što je bilo s kapitalnom pomoći za biciklističku stazu? Još samo želim 

napomenuti, to nije pitanje, ali ovo je stvarno zabrinjavajuće. Mi imamo šezdeset milijuna kuna 

trenutno na računu, a prošlomjesečna inflacija na mjesečnoj razini je bila 2.9%. Znači, samo si 

izračunajte, pametnom dosta kako bi rekli. 

 

 ŽELJKO RADOVANIĆ – Kada ste vidjeli kada sam objašnjavao da imamo i višak i 

manjak, tu sam pobrojao sve odjela, ali nisam pobrojao odjel kojim rukovodim. U odjelu za 

financije pokrivamo manjak, taj manjak pokrivamo iz pomoći koja mi je za biciklističku stazu, ali 

za ceste, ŽUC, nije bila uplaćena do trideset prvog dvanaestog i nije bila knjižena kao prihod prošle 

godine pa mi je izazvala manjak, a ove godine mi je to prihod, novi prihod, koji ću ja onda koristiti, 

odnosno već ga koristimo namjenski. 

 

 SANJA HORVAT IVEKOVIĆ – U ime Kluba vijećnika SDP-a samo par rečenica o 

planiranom rebalansu. Smatramo da će biti dosta izazovno s obzirom na iznos od petnaest milijuna 

kuna koji se predviđa dobiti iz izvora EU sredstava i to su dosta zahtjevni projekti, koje treba 

apsolutno podržati, pogotovo ovu cestu Falašćak – Galgovo je nešto što se priprema dosta dugo, 

bilo je izazovno uopće pripremiti tu projektnu dokumentaciju koju je trebalo u proteklom razdoblju 

pripremiti. Pohvalno je što se to kandidiralo na EU sredstva i već sama činjenica da je ovako 

planirano kao stavka u proračunu obećava da bi to uistinu moglo biti i ostvareno. Kažem, bit će 

sigurno izazovno provesti takav projekt, jer je dosta zahtjevna dionica, tako da će tu trebati službe 

biti dosta operativne s obzirom na broj EU projekata koji će se održavati, odnosno provoditi u 

Gradu. Na prošloj sjednici je bilo prihvaćeno pet milijuna kuna za obnovu zgrade, koja je isto 

izazovna. Stoga kažem da tu treba biti oprezan, sve u svemu da se i ta sredstva iskoriste, da se ne 

dođe u situaciju nekakvog povrata sredstava ili slično jer su to dosta zahtjevni projekti. Isto tako 

treba pohvaliti činjenicu, a mislim da je to privi puta da dobivamo iz takvih izvora za vatrogastvo 

određeni iznos. Evo, nešto što je malo onako zapelo za oko s obzirom da do sada nismo imali takvu 

situaciju u proračunu. Naravno i ovo iskoristiti od Fonda za zaštitu okoliša, apsolutno što nam treba 

za odvoz otpada kako bi se kvaliteta i općenito sve to skupa bolje organiziralo u gradu. Ono što će 

sigurno biti izazovno i kao što kažete pred nama su sigurno određeno vrijeme novih rebalansa bit 

će u socijalnoj sferi, s obzirom na činjenicu koja nas sve skupa pogađa, odnosno naše sugrađane 

vezano uz socijalne situacije. Tu će trebati razmišljati s obzirom na školsku kuhinju i slično, 

imovinski cenzus povisiti za obitelji koje će imati pravo na besplatnu školsku kuhinju i slično. 

Nisam sada detaljno išla u samu činjenicu pomoćnika u nastavi kojih smo do sada imali pedeset 

predviđenih, nešto ide iz izvora EU sredstava, nešto smo sami financirali, pa da se i ta činjenica 

možda malo još objasni, jer ovdje je predviđeno za pomoćnike za ovu školsku godinu. Pitam, kakva 

nam je situacija za iduću? Uglavnom to su stvari na koje se moramo osvrtni, apsolutno podržavamo 

činjenicu da se toliki projekti kandidiraju i da se kvalitetno pripreme kako bi se dobilo iz tih izvora 

sredstava sve ono što je na raspolaganju. Dobili smo neku informaciju u kojoj se moglo vidjeti gdje 

je premijer odgovorio da do kraja drugog kvartala će se raspisati natječaj za nacionalni plan 

oporavka i otpornosti, tu treba kandidirati školu Taborec, to je valja ovih dana, pa se nadamo da će 

i to biti uz ovaj vrtić jer su to apsolutno to stvari koje su potrebne gradu. 

 

 PETRA ŠKROBOT – Možda samo da pročelnik još jednom objasni što znače sredstva na 

računu, a što znači neki višak, jer se ovo prezentira kao da Grad pliva u novcu, a da mi možda iz 

nekog razloga ne želimo raditi. Imam osjećaj da ponavljam već ne znam koliko sjednica za redom, 
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ako nema gosp. Staneca, onda sada moram gosp. Hržiću, pa možda da utvrdimo gradivo još 

jednom. Ponavljanje je majka znanja, pa možda više neće biti takvih pitanja. 

 

 ŽELJKO RADOVANIĆ – Samo kratko, gotovo ja ne znam da li ima nekog u ovom 

prostoru, a da to ne zna ili nije više puta čuo. Dakle, sredstva na računu su sredstva koja su do tog 

datuma ili do tog dana prispjela kao prihod. U pravilu je već negdje osamdeset ili devedeset posto 

tog prihoda potrošeno. Dakle, mi samo čekamo valutu, samo čekamo rashod. Ja sam vama zadnji 

puta pričao da imamo četrnaest ili petnaest milijuna kuna obveze povrata poreza, ono što smo dobili 

za mlade. Vi ovdje vidite da govorim sada za pet mjeseci, da imam veći prihod od poreza na 

dohodak za sedamnaest ili osamnaest milijuna, ali kada uzmemo realnost, kad maknemo ovih 

petnaest, koliko imam. Dakle, vrlo malo je tih novaca, svih naših jedanaest korisnica nam šalju 

račune, svi su oni potrošači, svi se oni nalaze u riznici. Evo, jučer je plaćeno nekih tri i pol ili četiri 

milijuna kuna, danas je plaćeno preko milijun i pol kuna. Da ne komentiram dalje, nema velike 

veze ili nema uopće poveznice sa sredstvima računa  i eventualno likvidnošću u onom kontekstu 

da su to sredstva koja možemo sada izvaditi i idemo potrošiti, već su ta sva sredstva „potrošena“. 

 

 MIRAN ŠOIĆ – Ima li još pitanja? 

 

 SILVIO IVAN ŽUGAJ – Samo da odgovorim ukratko cijenjenoj vijećnici Sanji Horvat. 

Što se tiče pomoćnika u nastavi planirana su sredstva, mi smo ovim rebalansom planirali 

sedamdeset pomoćnika u nastavi. Moram pohvaliti Grad, jer smo tu zajedno s gradonačelnicom 

usuglasili da ćemo podignuti cijenu bruto satnice s trideset jednu kuna na četrdeset kuna, bez obzira 

kako će se vlada postaviti, za sada nemamo takve informacije, čak imamo suprotne informacije da 

uopće ne rade na tom i da će najvjerojatnije cijena satnice ostati ista što se tiče Vlade, ali mi idemo 

s četrdeset kuna. Prekjučer, trinaestog šestog je raspisan natječaj, jučer smo već poslali svim 

školama dopis o prikupljanju dokumentacije za prijavu na natječaj. Natječaj traje do četvrtog 

sedmog, dvadeset prvog sedmog je online radionica na kojoj će djelatnici Upravnog odjela za 

društvene djelatnosti prisustvovati istoj i sve zapravo ide nekim uredovnim putem. Također, tu po 

završetku samog natječaja predviđena je izobrazba za pomoćnike u nastavi. Evo, ovo je sada faza 

pet, sve svojim uredovnim putem i nema nikakvih zamki u tom smislu. 

 

 MIRAN ŠOIĆ – Ima li još pitanja? 

 

 MATIJA HRŽIĆ – Samo da kažem nisam to rekao, tu baš imam podcrtanu izjavu gosp. 

Radovanića iz izvješća da je ustvari realni višak bio deset do petnaest milijuna kuna, to je na strani 

jedan zapisnika. Tako da sam si to izvadio, jer sigurno ne bih rekao da je šest milijuna kuna viška. 

Samo sam htio upozoriti da se treba što brže ta lova koliko je moguće trošiti, jer je inflacija na 

mjesečnoj razini dva točka devet posto, pa vam je godišnja kamata na kredit tolika koliko je sada 

inflacija, samo to. 

 

 MIRAN ŠOIĆ – Ako se više nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu. 

Sukladno članku 93. Poslovnika Gradskog vijeća Grada Samobora prelazimo na glasovanje 

o amandmanima. 

Ono što je već rečeno da je na proračun u zakonskom roku pristigli amandmani vijećnice 

gđe Nike Fleiss i vijećnika gosp. Matije Hržića ispred HDZ-a. 

Da bi amandman bio prihvaćen treba dobiti većinu glasova svih vijećnika i o amandmanima 

se glasuje prema redoslijedu članaka Prijedloga proračuna na koje se odnose. 
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Prvo pitanje je da li vijećnica Nika Fleiss ostaje kod podnesenog amandmana. 

 

NIKA FLEISS – Ostajem. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Gosp. Radovanić možete reći o tom amandmanu dvije rečenice. 

 

ŽELJKO RADOVANIĆ – Mogu, ali smo sve rekli, pa predlažem da sada samo glasamo 

o tome. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Molim da ponovite da li amandman prihvaćamo ili ne prihvaćamo.  

 

ŽELJKO RADOVANIĆ – Amandman se ne prihvaća. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Stavljam na glasovanje amandman vijećnice Nike Fleiss. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora sa 4 glasa „za“, 13 

„protiv“ i 1 „suzdržan“ nije prihvatilo amandman vijećnice Nike Fleiss.  

 Konstatiram da navedeni amandman nije dobio potrebnu većinu glasova, te isti nije 

prihvaćen. 

 

 MIRAN ŠOIĆ – Pitam vijećnika Matiju Hržića da li on ostaje kod podnesenih 

amandmana? 

 

 MATIJA HRŽIĆ – Ostajem. 

 

 MIRAN ŠOIĆ – Molim gosp. Radovanića da se izjasni o amandmanima. 

 

 ŽELJKO RADOVANIĆ – Ne, odbijaju se svih pet amandmana. 

 

 MIRAN ŠOIĆ – Amandman broj šest vijećnika Matije Hržića, tko je za taj amandman broj 

šest? 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora s 5 glasa „za“ i 13 

„protiv“ nije prihvatilo amandman vijećnika Matije Hržića.  

 Konstatiram da navedeni amandman nije dobio potrebnu većinu glasova, te isti nije 

prihvaćen. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Amandman broj četiri vijećnika Matije Hržića, predlagatelj ne prihvaća. 

Tko je za amandman broj četiri? 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora sa 6 glasa „za“ i 12 

„protiv“ nije prihvatilo amandman vijećnika Matije Hržića.  

 Konstatiram da navedeni amandman nije dobio potrebnu većinu glasova, te isti nije 

prihvaćen. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Amandman broj sedam vijećnika Matije Hržića, predlagatelj ne prihvaća. 

Tko je za amandman broj četiri? 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora s 5 glasa „za“ i 13 

„protiv“ nije prihvatilo amandman vijećnika Matije Hržića.  
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 Konstatiram da navedeni amandman nije dobio potrebnu većinu glasova, te isti nije 

prihvaćen. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Amandman broj tri vijećnika Matije Hržića, predlagatelj ne prihvaća. Tko 

je za amandman broj četiri? 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora s 5 glasa „za“ i 13 

„protiv“ nije prihvatilo amandman vijećnika Matije Hržića.  

 Konstatiram da navedeni amandman nije dobio potrebnu većinu glasova, te isti nije 

prihvaćen. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Dajem na glasovanje Prijedlog II. izmjena i dopuna Proračuna Grada 

Samobora za 2022. godinu i projekcija za 2023. i 2024. godinu. 

 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeća Grada Samobora većinom glasova (12 „za“, 

4 „protiv“ i 2 „suzdržan“) donijelo je 

 

II. IZMJENE I DOPUNE PRORAČUNA 

 

Grada Samobora za 2022. godinu i projekcija za 2023. i 2024. godinu u tekstu kao što je dan u 

materijalima za sjednicu. 

 Tekst II. izmjena i dopuna Proračuna prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD2.) 

MIRAN ŠOIĆ – Prelazimo na točku dva dnevnog reda - Prijedlog odluke o izmjenama i 

dopunama Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Samobora za 2022. godinu. 

Molim gosp. Željka Radovanića, pročelnika Upravnog odjela za financije da u ime 

predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

 

 ŽELJKO RADOVANIĆ – Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Po ovoj točki dnevnog reda sjednicu su održala sljedeća radna tijela: 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje 

- Odbor za komunalne djelatnosti 

- Odbor za mjesnu samoupravu, imenovanje ulica i trgova te korekciju i usklađenje granica 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za socijalnu skrb i zdravstvo 

- Odbor za hrvatske branitelje iz Domovinskog rata 

- Odbor za gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja 

- Odbor za poljoprivredu i šumarstvo 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda, a Odbor za turizam i 

ugostiteljstvo nije održao sjednicu zbog nedostatka kvoruma. 
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Otvaram raspravu.  

 

 ĐURĐICA JANČIKIĆ – Imam samo jedno retoričko pitanje, takva su uglavnom sva 

pitanja oporbe, tako bar ispadne. Zanima me samo obrazloženje gosp. Radovanića o svrsi ove 

točke. Da li je to stvarno svrha da se ubrza procedura ili je to iz razloga da se ne ponovi situacija s 

prošle desete sjednice kada je kvorum za donošenje odluke ovisio o oporbi? Znači da kojim 

slučajem oporba nije došla odluka se ne bi mogla donijeti. 

 

 ŽELJKO RADOVANIĆ – Vi ste poštovana vijećnice već duže u sastavu Vijeća i mislim 

da ne bi trebala tako uopće razmišljati. Dakle, nama je stvarno jedina svrha ovdje ta brzina 

donošenja odluka, ne kvorum, kvorum bi imali idući dan, kvorum je najmanji problem u donošenju 

odluke, nego upravo ta provedba da ti novci što brže teku i da se ti ugovori što prije potpisuju, da 

se uz ugovore mogu provesti sve aktivnosti koje idu. Zato mislim da ovdje nitko od vas ne smije 

imati figu u džepu da budete na ovoj točki jednoglasno morali donijeti zaključak, ako i malo imate 

poštivanja prema proračunu i aktivnostima i rokovima koji su pred nama.  

 

 MIRAN ŠOIĆ – Ima li još pitanja? 

 Ako nema zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o izmjenama i 

dopunama Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Samobora za 2022. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeća Grada Samobora većinom glasova (14 „za“ 

i 4 „suzdržan“) donijelo je 

 

ODLUKU 

 

o izmjenama i dopunama Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Samobora za 2022. godinu, u 

tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

 Predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora daje pauzu od deset minuta. 

 Nastavlja se s radom sjednice, te konstatira da je nazočno petnaest vijećnika. 

 

 

AD3.) 

MIRAN ŠOIĆ – Prelazimo na treću točku dnevnog reda - Prijedlog II. izmjena i dopuna 

Programa građenja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2022. godinu. 

 

Po ovoj točki dnevnog reda sjednicu su održali: 

- Odbor za komunalne djelatnosti 

- Odbor za mjesnu samoupravu, imenovanje ulica i trgova te korekciju i usklađenje granica 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 
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Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasanje Prijedlog II. izmjena i dopuna 

Programa građenja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2022. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeća Grada Samobora većinom glasova (14 „za“ 

i 1 „suzdržan“) donijelo je 

 

II. IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA 

 

građenja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2022. godinu u tekstu kao što je dan u 

materijalima za sjednicu. 

Tekst II. izmjena i dopune Programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD4.) 

MIRAN ŠOIĆ – Prelazimo na četvrtu točku dnevnog reda - Prijedlog II. izmjena i dopuna 

Programa održavanja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2022. godinu. 

Po ovoj točki dnevnog reda sjednicu su održali: 

- Odbor za komunalne djelatnosti 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasanje Prijedlog II. izmjena i dopuna 

Programa održavanja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2022. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeća Grada Samobora većinom glasova (14 „za“ 

i 1 „suzdržan“) donijelo je 

 

II. IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA 

 

održavanja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2022. godinu, u tekstu kao što je dan 

u materijalima za sjednicu. 

Tekst II. izmjena i dopune Programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD5.) 

MIRAN ŠOIĆ – Prelazimo na petu točku dnevnog reda - Prijedlog II. izmjena i dopuna 

Programa gospodarenja i upravljanja gradskom imovinom i usmjeravanja prostornog razvoja 

Grada Samobora za 2022. godinu. 

 

Po ovoj točki dnevnog reda sjednicu su održali: 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje  

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 
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Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 

 

 SANJA HORVAT IVEKOVIĆ – Samo bih pitala, da li ima u međuvremenu nekih novih 

informacija vezano uz projekt koji je prijavljen za sanaciju vile Allnoch? S obzirom da ste dali 

dopunu dokumentacije, a to je isti natječaj na koji je prijavljena i zgrada na Trgu kralja Tomislava. 

Zanima me vezano uz ulaganje u Planinarski dom Ivice Sudnika, jesu li su započeli radovi i kako 

teku i u kojoj su fazi ? 

 

 PETAR BURIĆ – Što se tiče sanacije vile Allnoch postupak je ponovno vraćen na 

Ministarstvo kulture na ponovnu procjenu. 

 Što se tiče radova na objektu Ivice Sudnika na Velikom Dolu, tu je natječaj raspisan, je li 

tako pročelniče. Znači, natječaj je proveden i sada će biti odabir izvoditelja radova i onda će krenuti 

radovi. 

 

 MIRAN ŠOIĆ – Ima li još pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog II. izmjena i 

dopuna Programa gospodarenja i upravljanja gradskom imovinom i usmjeravanja prostornog 

razvoja Grada Samobora za 2022. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeća Grada Samobora većinom glasova (14 „za“ 

i 1 „suzdržan“) donijelo je 

 

II. IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA 

 

gospodarenja i upravljanja gradskom imovinom i usmjeravanja prostornog razvoja Grada 

Samobora za 2022. godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst II. izmjena i dopuna Programa prilažu se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD6.) 

MIRAN ŠOIĆ – Prelazimo na šestu točku dnevnog reda - Prijedlog izmjena i dopuna 

Programa mjera za razvoj malog gospodarstva, poljoprivrede i turizma Grada Samobora za 2022. 

godinu. 

 

Po ovoj točki dnevnog reda sjednicu su održali: 

- Odbor za gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja 

- Odbor za poljoprivredu i šumarstvo 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda, a Odbor za turizam i 

ugostiteljstvo nije održao sjednicu zbog nedostatka kvoruma. 

 

Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 
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Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog izmjena i dopuna 

Programa mjera za razvoj malog gospodarstva, poljoprivrede i turizma Grada Samobora za 2022. 

godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeća Grada Samobora jednoglasno je (15 „za“) 

donijelo je 

 

IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA 

 

mjera za razvoj malog gospodarstva, poljoprivrede i turizma Grada Samobora za 2022. godinu, u 

tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Izmjene i dopune Programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD7.) 

 MIRAN ŠOIĆ – Prelazimo na sedmu točku dnevnog reda - Prijedlog izmjena i dopuna 

Programa korištenja sredstava od raspolaganja poljoprivrednim zemljištem u vlasništvu RH na 

području grada Samobora za 2022. godinu. 

 

Po ovoj točki dnevnog reda sjednicu su održali: 

- Odbor za poljoprivredu i šumarstvo 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog izmjena i dopuna 

Programa korištenja sredstava od raspolaganja poljoprivrednim zemljištem u vlasništvu RH na 

području grada Samobora za 2022. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeća Grada Samobora jednoglasno je (15 „za“) 

donijelo je 

 

IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA 

 

korištenja sredstava od raspolaganja poljoprivrednim zemljištem u vlasništvu RH na području 

grada Samobora za 2022. godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Izmjena i dopuna Programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD8.) 

MIRAN ŠOIĆ – Prelazimo na osmu točku dnevnog reda - Prijedlog izmjena i dopuna 

Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada Samobora za 2022. godinu. 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su sljedeća radna tijela: 

- Odbor za socijalnu skrb i zdravstvo  

- Odbor za hrvatske branitelje iz Domovinskog rata 

- Odbor za financije i proračun i 
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- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 

 

 IRENA FRANCEKOVIĆ – Imam samo kratko pitanja za gosp. Žugaja da nam malo 

pojasni, bio je plan da li stacionara, da li staračkog doma tamo na području Gmajne, tamo gdje su 

one lijepe zgrade. Zanima me, da li je taj projekt i dalje u planu i u kojoj je fazi i kada se očekuje 

bilo kakva realizacija? 

 

 PETRA ŠKROBOT – Razgovarala sam s gđom Kufrin vezano uz taj projekt. To je bilo 

aplicirano na fondove prije ali, na žalost, nisu odobrena sredstva, bili smo rezerva. Ono što ćemo 

sada napraviti, izanalizirat ćemo koji su bili nedostaci tog projekta, kako ga unaprijediti i onda 

ponovno ići kako bi se to realiziralo. Imamo naznake da bi za to trebao biti raspisan natječaj, negdje 

u jedanaestom mjesecu. Naravno, obavit ću sastanak s resornim ministrom, s obzirom da je nova 

osoba na čelu tog ministarstva, pa ćemo vidjeti u kojem smjeru to dalje pripremiti. Svakako imamo 

to na umu, s obzirom da imamo preko deset tisuća umirovljenika na području grada Samobora i da 

postoji velika potreba, te svakako razmišljamo i o rješavanju tog problema. 

 

 SANJA HORVAT IVEKOVIĆ – Htjela sam se osvrnuti na nove dijelove programa koji 

će tu biti, ta pulmološka ambulanta. Zanima me samo kada se točno očekuje početak rada i da li je 

već neki prostor tamo predviđen? S obzirom na kapacitet Doma zdravlja kakvi jesu i sve što se u 

budućnosti planira od strane Županije u ambulanti da li imamo uopće dovoljno prostornog 

kapaciteta za sve to skupa. To je tema o kojoj treba dalje razgovarati sa Županijom da na kraju ne 

ostanemo bez svih tih ambulanti, ako ne bude dovoljnih prostornih kapaciteta. 

 Pohvalila bih ovaj dio koji se tiče sufinanciranja rada, odnosno trudničkih tečajeva. Zanima 

me zašto se to sufinancira, zar to nije bilo besplatno od strane Zagrebačke županije, samo da to 

malo obrazložite? Znam da su patronažne sestre to održavale do sada, zbog čega se sada to 

sufinancira, znači li to neka dodatna aktivnost na tim tečajevima ili o čemu se tu radi. Općenito 

dosta je programa koji jesu u socijalnoj sferi, naravno treba to pratiti, a da li će biti potrebno 

određene stavke opet povećavati s obzirom na situaciju koja je, ali pohvaljujem ima ih dosta i dobro 

je da ima ovih novih programa. 

 

 PETRA ŠKROBOT – Ponovno ću se referirati na ova pitanja. Nakon obavljenog sastanka 

s gosp. Bergmanom i predstavnicima Doma zdravlja utvrdili smo da imamo manjak specijalista u 

Samoboru, osobito u ovo post covid vrijeme pulmolog nam je izrazito potreban i kako bismo 

spriječili situaciju da naši Samoborci moraju na takve pretrage u Zagreb rekli smo da ćemo 

razmotriti i pokušati naći način da financiramo tog specijalista, premda je to pod ingerencijom 

Županije. Prije je također bila praksa da se sufinanciraju neki specijalisti, a nama je bitno da naši 

Samoborci imaju njegu i specijaliste na što višoj razini i zato smo odlučili s ovakvim programom. 

 Što se tiče trudničkih tečajeva, da točno oni su se organizirali, no prema informaciji koju 

smo dobili od Županije plan je bio da će se upućivati na tečajeve u Zagreb, pa kao bismo to spriječili 

da ne ostanemo i bez toga rekli smo da ćemo isto pokušati naći sredstva da spriječimo i to da na 

takve tečajeve Samoborke, trudnice, moraju u Zagreb i to je razlog zašto smo to uvrstili u ovaj 

rebalanse i u ovaj program. 



25 

 

 SANJA HORVAT IVEKOVIĆ – Znači, Zagrebačka županije je htjela odustati od tog 

programa? 

 

 PETRA ŠKROBOT – Prema informaciji sa sastanka da, informacija je bila da će se 

upućivati na tečajeve u Zagreb ili da će sami morati snositi trošak tečajeva da neće više biti 

besplatno, a to nikako ne bi bilo dobro. 

 

 MARTIN KOMES – Samo u vezi prijevoznika koji vozi djecu s posebnim potrebama u 

školu. Da li se vodi računa o tome da je i njemu poskupio benzin i da je potpisao ugovor na određeni 

iznos i da li se vodilo računa o tom poskupljenju i da li će se i njemu promijeniti taj ugovor? 

Navodno je nekakvo nezadovoljstvo od strane prijevoznika. Eto, samo da li se vodi računa da treba 

čovjeku izaći u susret s povećanjem cijene?  

 

SILVIO IVAN ŽUGAJ – Samo da odgovorim cijenjenom pročelniku, odnosno vijećniku. 

Da vodilo se računa, iako ovo spada pod točku deset školstvo. Spomenuti ugovor će vrlo vjerojatno 

iznositi više od dvjesto tisuća kuna, ako mislimo na isti prijevoz, preko OŠ Samobor. Sada će to 

ići u plan javne nabave i samim tim jedan dio cijene kao što znate, a mislim da ste upoznati s time, 

određuje ministarstvo RH, a ovaj dio će se morati uključiti povećanje cijena goriva i svega ostaloga 

i zato će on iznositi i preko dvjesto tisuća kuna, a sve ostalo će se uskladiti. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Ima li još pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog izmjena i dopuna 

Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada Samobora za 2022. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeća Grada Samobora većinom glasova (14 „za“ 

i 1 „suzdržan“) donijelo je 

 

IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA 

 

javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada Samobora za 2022. godinu, u tekstu kao što je 

dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Izmjene i dopune Programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD9.) 

MIRAN ŠOIĆ – Prelazimo na devetu točku dnevnog reda - Prijedlog izmjena i dopuna 

Programa javnih potreba u kulturi Grada Samobora za 2022. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 
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Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog izmjena i dopuna 

Programa javnih potreba u kulturi Grada Samobora za 2022. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeća Grada Samobora većinom glasova (14 „za“ 

i 1 „suzdržan“) donijelo je 

 

IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA 

 

javnih potreba u kulturi Grada Samobora za 2022. godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima 

za sjednicu. 

 Tekst Izmjene i dopune Programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD10.) 

MIRAN ŠOIĆ – Prelazimo na desetu točku dnevnog reda - Prijedlog II. izmjena Programa 

javnih potreba u školstvu Grada Samobora za 2022. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog II. izmjena 

Programa javnih potreba u školstvu Grada Samobora za 2022. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeća Grada Samobora većinom glasova (14 „za“ 

i 1 „suzdržan“) donijelo je 

 

II. IZMJENE PROGRAMA 

 

javnih potreba u školstvu Grada Samobora za 2022. godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima 

za sjednicu. 

 Tekst II. izmjena Programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD11.) 

MIRAN ŠOIĆ – Prelazimo na jedanaestu točku dnevnog reda - Prijedlog izmjena 

Programa javnih potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju Grada Samobora za 2022.godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 
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Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog izmjena Programa 

javnih potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju Grada Samobora za 2022.godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeća Grada Samobora većinom glasova (14 „za“ 

i 1 „suzdržan“) donijelo je 

 

IZMJENE PROGRAMA 

 

javnih potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju Grada Samobora za 2022.godinu, u tekstu 

kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Izmjene programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD12.) 

MIRAN ŠOIĆ – Prelazimo na dvanaestu točku dnevnog reda - Prijedlog izmjena Programa 

javnih potreba u sportu Grada Samobora u 2022. godini. 

Po ovoj točki dnevnog reda sjednicu su održali: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež  

- Odbor za financije i proračun i  

- Odbor za statutarno - pravna pitanja 

-  

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 

 

 NIKA FLEISS – Nemam pitanja, samo bih htjela reći da ću biti po ovoj točki suzdržana, 

ali ne zato jer sam protiv toga da Ustanova SOS dobije četiristo tisuća kuna, ja sam za to da dobije 

više ako im treba, već samo zato jer me boli nula za samoborski sport. Evo, samo toliko. 

 

 MIRAN ŠOIĆ – Ima li još pitanja ili prijedloga? 

 Ako nema, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog izmjena Programa javnih 

potreba u sportu Grada Samobora u 2022. godini. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeća Grada Samobora većinom glasova (13 „za“ 

i 2 „suzdržan“) donijelo je 

 

IZMJENE PROGRAMA 

 

javnih potreba u sportu Grada Samobora u 2022. godini, u tekstu kao što je dan u materijalima za 

sjednicu. 

Tekst Izmjene programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 
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AD13.) 

MIRAN ŠOIĆ -Prelazimo na trinaestu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o izmjenama 

Odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih funkcija osnovnog školstva 

Grada Samobora u 2022. godini. 

 

Po ovoj točki dnevnog reda sjednicu su održali: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež  

- Odbor za financije i proračun i  

- Odbor za statutarno - pravna pitanja 

-  

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o 

izmjenama Odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih funkcija 

osnovnog školstva Grada Samobora u 2022. godini. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeća Grada Samobora većinom glasova (14 „za“ 

i 1 „suzdržan“) donijelo je 

 

ODLUKU 

 

o izmjenama Odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih funkcija 

osnovnog školstva Grada Samobora u 2022. godini, u tekstu kao što je dan u materijalima za 

sjednicu. 

Tekst Odluke o izmjenama Odluke prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

  

Vijećnica Sanja Horvat Iveković traži pauzu od pet minuta. 

 Nastavlja se s radom sjednice, nazočno četrnaest vijećnika. 

 

 

AD14.) 

MIRAN ŠOIĆ – Prelazimo na četrnaestu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o izradi 

Urbanističkog plana uređenja dijela naselja Lug u Samoboru. 

 

Po ovoj točki dnevnog reda sjednicu su održali: 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o izradi 

Urbanističkog plana uređenja dijela naselja Lug u Samoboru. 
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Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeća Grada Samobora većinom glasova (13 „za“ 

i 1 „suzdržan“) donijelo je 

 

ODLUKU 

 

o izradi Urbanističkog plana uređenja dijela naselja Lug u Samoboru, u tekstu kao što je dan u 

materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke o izradi Urbanističkog plana prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni 

dio. 

 

 

AD15.) 

MIRAN ŠOIĆ – Prelazimo na petnaestu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o ukidanju 

statusa općeg dobra na kč.br. 1237/4 i kč.br. 1246/4 k.o. Klokočevec. 

 

Po ovoj točki dnevnog reda sjednicu su održali: 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o ukidanju 

statusa općeg dobra na kč.br. 1237/4 i kč.br. 1246/4 k.o. Klokočevec. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeća Grada Samobora većinom glasova (13 „za“ 

i 1 „suzdržan“) donijelo je 

 

ODLUKU 

 

o ukidanju statusa općeg dobra na kč.br. 1237/4 i kč.br. 1246/4 k.o. Klokočevec, u tekstu kao što 

je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke o ukidanju statuta općeg dobra prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni 

dio. 

 

 

AD16.) 

MIRAN ŠOIĆ – Prelazimo na šesnaestu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o izdavanju 

Službenih vijesti Grada Samobora. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveo je: 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te je donio zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 
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Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o izdavanju 

Službenih vijesti Grada Samobora. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeća Grada Samobora jednoglasno je (14 „za“) 

donijelo je 

 

ODLUKU 

 

o izdavanju Službenih vijesti Grada Samobora, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke o izdavanju Službenih vijesti prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni 

dio. 

 

 

AD17.) 

MIRAN ŠOIĆ – Prelazimo na sedamnaestu točku dnevnog reda - Prijedlog etičkog 

kodeksa ponašanja nositelja političkih dužnosti Grada Samobora.  

Molim gosp. Igora Rizmanovskog da u kratkim crtama da uvodno obrazloženje. 

 

IGOR RIZMANOVSKI – Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveo je: 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te je donio zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 

 

 IRENA FRANCEKOVIĆ – Samo bih pohvalila stručne službe Grada Samobora da su 

konačno uveli emancipaciju barem u pravopis pisanja ovakvih akata. U članku 1. kaže: „Izrazi koji 

se koriste u ovom Etičkom kodeksu, a imaju rodno značenje odnose se jednako i na muški i ženski 

rod“, a u paragrafu iznad toga uredno ste napisali „gradonačelnice, zamjenika gradonačelnice“ ja 

vam čestitam jer bi obično svi to napisali u muškom rodu, pa se nadam da osim sadašnje 

gradonačelnice će biti neka buduća ženska gradonačelnica. 

 

 MIRAN ŠOIĆ – Ima li još pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog etičkog kodeksa 

ponašanja nositelja političkih dužnosti Grada Samobora.  

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeća Grada Samobora jednoglasno je (14 „za“) 

donijelo je 

 

ETIČKI KODEKS 

 

ponašanja nositelja političkih dužnosti Grada Samobora, u tekstu kao što je dan u materijalima za 

sjednicu.  

Tekst Etičkog kodeksa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 
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AD18.) 

MIRAN ŠOIĆ – Prelazimo ne osamnaestu točku dnevnog reda - Prijedlog zaključka o 

razrješenju i izboru članova Odbora za izbor i imenovanja.  

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za izbor i imenovanja i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog zaključka o 

razrješenju i izboru članova Odbora za izbor i imenovanja.  

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeća Grada Samobora jednoglasno je (14 „za“) 

donijelo je 

 

ZAKLJUČAK 

 

o razrješenju i izboru članova Odbora za izbor i imenovanja, u tekstu kao što je dan u materijalima 

za sjednicu.  

 Tekst Zaključka prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD19.) 

 MIRAN ŠOIĆ – Prelazimo na devetnaestu točku dnevnog reda - Prijedlog zaključka o 

razrješenju i izboru člana Odbora za hrvatske branitelje iz Domovinskog rata. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za izbor i imenovanja i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog zaključka o 

razrješenju i izboru člana Odbora za hrvatske branitelje iz Domovinskog rata. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeća Grada Samobora jednoglasno je (14 „za“) 

donijelo je 

ZAKLJUČAK 

 

o razrješenju i izboru člana Odbora za hrvatske branitelje iz Domovinskog rata, u tekstu kao što je 

dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Zaključka prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio.  
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AD20.) 

MIRAN ŠOIĆ – Prelazimo na dvadesetu točku dnevnog reda - Prijedlog zaključka o 

davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statutarne odluke o izmjenama i dopunama Statuta 

Pučkog otvorenog učilišta Samobor. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog zaključka o 

davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statutarne odluke o izmjenama i dopunama Statuta 

Pučkog otvorenog učilišta Samobor. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeća Grada Samobora većinom glasova (13 „za“ 

i 1 „suzdržan“) donijelo je 

 

ZAKLJUČAK 

 

o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statutarne odluke o izmjenama i dopunama Statuta 

Pučkog otvorenog učilišta Samobor, u tekstu kako je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Zaključka prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD21.) 

MIRAN ŠOIĆ – Prelazimo na dvadeset prvu točku dnevnog reda - Prijedlog zaključka o 

davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta Ustanove za upravljanje sportskim objektima 

„Sportski objekti Samobor“. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog zaključka o 

davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta Ustanove za upravljanje sportskim objektima 

„Sportski objekti Samobor“. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeća Grada Samobora većinom glasova (13 „za“ 

i 1 „suzdržan“) donijelo je 
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ZAKLJUČAK 

 

o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta Ustanove za upravljanje sportskim objektima 

„Sportski objekti Samobor“, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Zaključka prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD22.) 

MIRAN ŠOIĆ – Prelazimo na dvadeset drugu točku dnevnog reda - Prijedlog zaključka o 

poništavanju Javnog poziva za predlaganje kandidata za članove Savjeta mladih Grada Samobora. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 

 

 SANJA HORVAT IVEKOVIĆ – Proučavala sam na WEB-u Ministarstva demografije 

mladih i slično, ne znam puni naziv, da li možda Grad ima informacije, navodno je formirana 

Radna skupina, za izmjenu Zakona o savjetima mladih. Tek je druga sjednica održana, pa da li vi 

možda kao Grad raspolažete s nekim informacijama kada bi mogle ići te izmjene zakona? Još nisu 

u saborskoj proceduri, tek se druga sjednica Radne skupine održala. Da li su možda gradovi dobili 

neku najavu? 

 

 SILVIO IVAN ŽUGAJ – Evo, samo da odgovorim. Mi smo nakon ovoga zvali i Udrugu 

gradova i nadležno ministarstvo, i da u pravu ste, dobili smo tzv. insajderske informacije, u biti da 

je to sve u postupku. Međutim, ono što je jako bitno za naglasiti da smo dobili informaciju da ako 

možemo da pričekamo s natječajem jer će se apsolutno sve mijenjati. Sada smo ga morali poništiti 

jer nemamo dovoljan broj prijava, ali Radna skupina koje je oformljena ide se k tome da se mijenja 

zakon, ali on bi se mijenjao do te mjere da bi mi morali apsolutno sve prilagođavati. Dalje ćemo 

vidjeti i odlučiti što i kako s time, tražit ćemo i dalje informacije da saznamo možda neki datum 

kada se očekuje taj prijedlog novog zakona.   

 

 SANJA HORVAT IVEKOVIĆ – Onda se može uputiti upit prema ministarstvu da se isto 

očekuje do kraja godine. Mislim da to svi možemo podržati, da se ne ide u raspisivanje novog 

natječaja ako će se kroz par mjeseci dosta toga mijenja, a vidimo da je uistinu i potrebno, jer je 

očito preglomazno tijelo i dosta su ovlasti nejavno postavljene pa da se onda to definira. 

 

 MIRAN ŠOIĆ – Ima li još pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog zaključka o 

poništavanju Javnog poziva za predlaganje kandidata za članove Savjeta mladih Grada Samobora. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeća Grada Samobora jednoglasno je (14 „za“) 

donijelo  
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ZAKLJUČAK 

 

o poništavanju Javnog poziva za predlaganje kandidata za članove Savjeta mladih Grada 

Samobora, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Zaključka o poništavanju Javnog poziva prilaže se ovom zapisniku i njegov je 

sastavni dio. 

 

 

AD23.) 

MIRAN ŠOIĆ – Prelazimo na dvadeset treću točku dnevnog reda - Izvješće o radu i 

financijsko izvješće Gradskog društva Crvenog križa Samobor za 2021. godinu. 

Sa nama je gđa Anica Francetić Kufrin ravnateljicu Gradskog društva Crvenog križa 

Samobor, pa ako bude pitanju može dati odgovor. 

 

Po ovoj točki dnevnog reda sjednicu su održali: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

DARKO LISEC – Samo ću pohvaliti rad Crvenog križa i gđu Anicu Kufrin. Mi 

surađujemo već dosta dugo godina na nekim zajedničkim projektima po mjesnom odboru. Odradili 

smo puno tih stvari i samo pohvala i samo tako dalje i ništa drugo. 

 

MIRAN ŠOIĆ – S nama je tu još uvijek važeći predsjednik Crvenog križa gosp. 

Kirschenheuter.  

 

 SANJA HORVAT IVEKOVIĆ – Premda će to možda opet zvučati da se upućuju te 

pohvale, ali uistinu Crvenom križu kao organizaciji treba uputiti i zahvalu, pogotovo u vrijeme 

korone kada se događala ta situacija gdje su njihovi volonteri odradili uz dosta drugih službi, kao 

uvaženi potpredsjednik Gradskog vijeća, koji je isto u takvoj sličnoj službi. Apsolutno su to službe 

koje su potrebne i važne da organizirano djeluju na području Grada. Crveni križ je jako dobro u 

proteklih par godina intenzivirao rad s mladima što treba pohvaliti. Evo, jučer je bila održana 

radionica u Bunkeru. Pogotovo danas u ovo doba kada u školstvu nemate sve te mogućnosti naučiti 

odgojnom procesu obrazovnom sve to, pa su to uistinu hvale vrijedne aktivnosti. Crveni križ jako 

dobro radi na tome i samo nastavite, nadam se da će i u buduće biti tako uspješan rad. Uistinu je to 

tijelo koje nam treba u gradu i koje u ovo vrijeme pandemija različitih,  potresa i slično je važno 

da dobro funkcionira. Tako da apsolutno podržavam to.   

 

 MIRAN ŠOIĆ – Ima li još pitanja? 

To su dvije institucije o kojima raspravljamo ova sada točka dnevnog reda i poslije 

vatrogasci koji su jedino organizirani i mogu promptno djelovati u određenim situacijama.
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 Budući da nema više pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Izvješće o radu i 

financijsko izvješće Gradskog društva Crvenog križa Samobor za 2021. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeća Grada Samobora jednoglasno je (14 „za“) 

donijelo  

 

ZAKLJUČAK 

 

o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća Gradskog društva Crvenog križa Samobor za 

2021. godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

Tekst Izvješća o radu i financijskog izvješća prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni 

dio. 

 

 

AD24.) 

MIRAN ŠOIĆ – Prelazimo na dvadeset četvrtu točku dnevnog reda - Izvješće o radu 

Vatrogasne zajednice Grada Samobora za 2021. godinu. 

Samo da kažem da dana s nama nije nazočan Željko Koščica, predsjednika Vatrogasne 

zajednice Grada Samobora pa ako će biti pitanje pisanim putem ćete dobiti odgovore. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 

 

 MARKO POŽGAJ – Kako se raspoređuju sredstva prema DVD-ovima, pošto je tu iz 

tablica vidljivo da neki DVD-ovi lani nisu imali niti intervencije, niti natjecateljskih ekipa, pa će 

čisto zanima kako to raspoređuju, a imaju trošak za gorivo za intervenciju? 

 Druga, da li je stavljeno navalno vozilo DVD-a Rude u funkciju i prema kojim kriterijima 

je kupljeno prošle godine? 

 

 MIRAN ŠOIĆ – Zapisat ćemo i tražiti pisani odgovor, druge mogućnosti ovog trena 

nemamo. 

 

 SANJA HORVAT IVEKOVIĆ – Pitala bih, do sada je bila praksa da je netko iz 

Vatrogasne zajednice prisustvovao sjednicama Gradskog vijeća, da li je resorni odjel komunicirao 

s Vatrogasnom zajednicom, jer vidim da su predstavnici Crvenog križa na sjednici. Koji je razlog 

nedolaska predstavnika Vatrogasne zajednice? S obzirom na neki dan održanu Skupštine DVD-

ova gdje je bilo primjedaba na ne odaziv službi Grada, a koliko imam informaciju, a nisam sada 

sto posto provjeravala, treba provjeriti sa samim protokolom, da li je Gradsko vijeće bilo pozvano 

(Predsjedništvo), a poslije toga su se pojavile neke informacije o nekoj ugrozi u Samoboru, da se 

ugrožava sigurnost građana. Da li možemo neke odgovore dobiti ili prolongirati da se to sve skupa 
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još istraži i izanalizira, pa da onda vidimo što i kako? Da li ste komunicirali s predstavnicima 

Vatrogasne zajednice?   

 

 MARINKO DŽEPINA – Vi sami znate da Vatrogasna zajednica Grada Samobora broji 

određeni broj DVD-a, kao JVP. Rad tih članova DVD-u kao što se iz samog naziva može iščitati 

je dobrovoljan, organiziran i svi ti vatrogasci su osposobljeni da mogu djelovati u izvanrednim 

prilikama koje se nažalost mogu dogoditi. Ono što ovdje u ovom trenutku imamo da je njihov 

izvještaj vrlo iscrpan, sažet, oni su prikazali svoj operativan rad na koji način i koliko intervencija 

i koliko izlazaka, je bilo tih nesreća i nezgoda koje su se događale a gdje su oni sudjelovali. U tom 

smislu ovaj izvještaj je precizan, koncizan, istinit i u tom smislu predlažem da ga se podrži. 

 Ono što smo mi komunicirali kada smo dobili ovaj izvještaj naravno da smo komunicirali 

s predsjednikom Vatrogasne zajednice da je sjednica Gradskog vijeća i nije nam bilo dato u 

nikakvoj naznaci da danas predsjednik neće biti prisutan. Koji su razlozi u ovom trenutku ne znam, 

nisam dobio nikakvu informaciju, pokušao sam dobiti ali nisam mogao dobiti svog zamjenika, tako 

da ne mogu reći koji je razlog. 

 Ono što treba svakako istaknuti da treba podržati rad Vatrogasne zajednice, možda uz neke 

izmjene ili neke novitete, koje bi trebalo napraviti, ali u svakom slučaju ono što je i gosp. 

predsjednik rekao, to je najorganiziraniji dio postrojbi koje su osposobljene da mogu djelovati u 

izvanrednim situacijama. 

 

 SANJA HORVAT IVEKOVIĆ – Da li je išao poziv da se danas dođe na sjednicu, da li 

su stručne službe komunicirale ili iz upravnog odjela i što se dogodilo da danas nema predstavnika? 

 

 MARINKO DŽEPINA – Možda me niste poštovana vijećnice dobro poslušali rekao sam 

da kada smo pripremali ovu točku dnevnog reda komunicirali, izvještaj je došao, predsjednik je 

znao kada je sjednica Gradskog vijeća. Da li je stručna služba uputila dopis ili nije to u ovom 

trenutku ne znam, ali mi smo s njime komunicirali, razgovarali, izvještaj nam je dostavio, njega 

smo analizirali i on je bio upoznat da je sjednica danas. 

 

 MATIJA HRŽIĆ – Samo da pitam, to sam i ja čuo da je bila ta Skupština i da je bilo burno. 

Imate li kakve naznake, možda, zbog čega i je li ga tko zvao? Triput ste zvali, čudno. 

 

 IRENA FRANCEKOVIĆ – Da završimo ovu raspravu na koju nemamo odgovor, 

predlažem da nadležni pročelnik za sljedeću sjednicu Vijeća nam pripremi obavijest što se stvarno 

dogodilo, odnosno razlog zbog čega nije bilo gosp. Žitkovića? 

 

 MIRAN ŠOIĆ – Ima li još kakvih primjedbi ili prijedloga? 

 

 DARKO LISEC – Samo ću dodati komentar, pošto sam i sam vatrogasac u DVD-u 

Galgovo, i znam kako se ti dečki bore i muče oko svih financija, vezano za takmičenje i rad s 

djecom i obukom oko te djece, i da im nije lako. To moramo uzeti u obzir, a i to što je rekao 

pročelnik gosp. Marinko, da je to dobrovoljna baza, znači volontiranje, oni svoj život stavljaju na 

kocku, ulaze u vatru i sve. To je stvarno jedna plemenita profesija na dobrovoljnoj bazi, pa ih 

stvarno treba pohvaliti. Tu ide samo pohvala u ovom slučaju, i mogućnost teškog funkcioniranja u 

radu s djecom. To bi trebalo uzeti u obzir da svi koji se bave s vježbama mladeži i malom djecom 

na takmičenjima da se vidi koliko se može poboljšati financijska pomoć u tom dijelu. 
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 PETRA ŠKROBOT – Htjela bih samo istaknuti jednu činjenicu. Dakle, da gradska uprava 

apsolutno stoji uz Javnu vatrogasnu postrojbu i uz sve DVD-ove na području grada Samobora. Ne 

želim nikako da se pogrešno interpretiraju činjenice, odnosno da se šire dezinformacije ili da se u 

javnost plasiraju poluinformacije. Dakle predstavnici Javne vatrogasne postrojbe i Vatrogasne 

zajednice i predstavnici DVD-ova s područja grada Samobora bili su na prijemu ovdje u gradskoj 

upravi kada su iskomunicirali svoju problematiku koju smo mi saslušali. Naravno da smo rekli da 

ćemo u narednom periodu sukladno potrebama rješavati tu njihovu problematiku. Ono što je 

plasirano u javnost bilo je apsolutno suprotno svemu tome što se tada razgovaralo. Isto tako 

zapovjednik Javne vatrogasne postrojbe bio je u više navrata u Gradu na sastanku i sa zamjenikom 

i samom i apsolutno ne mogu prihvatiti činjenicu da se plasira u medije informacije kako on nije 

mogao doći do nas ili biti primljen ovdje.  

 Što se tiče predsjednika Vatrogasne zajednice, zamjenik je s njim u komunikaciji i bilo je 

rečeno da će se organizirati sastanak, koji će se u dogledno vrijeme odraditi. Dakle, ovim putem 

želim istaknuti i naglasiti da smo naravno svjesni važnosti i Javne vatrogasne postrojbe i DVD-

ova, osobito ovih na udaljenijim područjima grada Samobora. To im je bilo svima jasno 

komunicirao, a sada očito neki pojedinci žele izvrnuti sve te činjenice i to svakako želim 

demantirati. Još ću prepustiti riječ zamjeniku koji također ima nešto za reći. 

 

 PETAR BURIĆ – Evo, gradonačelnica je rekla veći dio stvari pa ću se samo nadovezati. 

Znači, jedanput mjesečno imamo koordinacije civilnog stožera gdje je također prisutan 

zapovjednik, odnosno trenutno vršitelj dužnosti Javne vatrogasne postrojbe i gdje sam upoznat s 

problemima koje imaju, s izazovima s kojima se bore i s njihovim djelokrugom rada. 

 

 MARKO MATIJAŠČIĆ – Tražim pet minuta pauze, da postavim neka pitanja na hodniku. 

 

 Predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora daje pauzu od pet minuta. 

 Nastavljamo s radom sjednice, te konstatiramo da je nazočno trinaest vijećnika. 

 

 MIRAN ŠOIĆ – Ima li još pitanja? 

Ako nema više pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Izvješće o radu 

Vatrogasne zajednice Grada Samobora za 2021. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeća Grada Samobora jednoglasno je (14 „za“) 

donijelo  

 

ZAKLJUČAK 

 

o prihvaćanju Izvješća o radu Vatrogasne zajednice Grada Samobora za 2021. godinu, u tekstu kao 

što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Izvješća o radu prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD25.) 

 MIRAN ŠOIĆ – Prelazimo na dvadeset petu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o 

pripajanju i preuzimanju Područne škole Rakov Potok iz sastava Osnovne škole Sveta Nedelja u 

sastav Osnovne škole Mihaela Šiloboda, Sveti Martin pod Okićem. 

 

Otvaram raspravu. 
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Ima li pitanja? 

 

DARKO LISEC – Opet ću pohvaliti, pohvalit ću pročelnika gosp. Silvia, nakon dvadesetak 

godina da je napokon ova škola u Rakov Potoku se pripaja školi Mihaela Šiloboda u Sv. Martinu. 

To je jedna velika stvar da se to dogodilo nakon dvadeset godina rada, nekih dopisa i svega i 

svačega što se događalo. To je stvarno pohvalno za sve nas da imamo još jednu Područnu školu, 

mislim da će ta škola možda i riješiti neke probleme u školi Mihaela Šiloboda. Kao što sam i rekao 

u aktualnom satu da bih htio da ta škola ima i popratni dio sadržaja, da ne ostane samo kao škola 

nego da automatski ima i sigurnosti, „ležeći policajac“, ili već što treba tamo biti i da ta škola bude 

primjer da smo ju dobili i da brinemo o toj školi kako to pripada kao osnivač, a to je Grad Samobor.    

 

 MIRAN ŠOIĆ – Ima li još pitanja? 

 

 SANJA HORVAT IVEKOVIĆ – Samo ću kratko. Uistinu je ovu dugotrajan proces, 

višegodišnji koji je bio vrlo kompleksan, kada se samo sjetimo svih imovinsko-pravnih odnosa koji 

su se trebali riješiti. Hvala svima uključenima i nadamo se kao što je rekao Darko da će i ta škola 

funkcionirati kao i sve škole na području grada Samobora. 

 

 SILVIO IVAN ŽUGAJ – Kao prvo zahvaljujem se na pohvalama, ali isto tako moram reći 

da po preuzimanju ove dužnosti mi smo to zapravo operativno odradili. Smatram da uz sve ono što 

je godinama rađeno do sada ipak je neku ključnu ulogu odigralo to što se sama gradonačelnica 

dodatno angažirala prema Zagrebačkoj županiji i otvorila ta neka vrata koja su nam možda do sada 

bila zatvorena. Tako da je tu, ja mislim, zapravo u igri neka sinergija dobrog rada Upravnog odjela 

za društvene djelatnosti i naravno same gradonačelnice. 

 Samo da se nadovežem na vas, sigurnost i dodatni sadržaji. Možda vam je svima promaklo 

u točki trinaest oko decentraliziranih funkcija osnovnog školstva mi smo dodali sto tisuća kuna na 

Područnu školu Rakov Potok za uređenje sportskog terena, odnosno igrališta iza škole. Evo, to je 

još jedan od tih dodatnih sadržaja koji ste vi sami naglasili da bi to trebalo uključiti. 

 

 PETRA ŠKROBOT – Zahvaljujem svima koji su bili uključeni, a tu ne smijemo zaboraviti 

naše vijećnike u Županijskoj skupštini koji su stalno aktualizirali tu temu, mislim vijećnici SDP-a 

i Fokusa. Isto tako treba zahvaliti i Županiji što je nakon toliko godina prihvatila da se to 

operacionalizira i nadam se da će na toj razini suradnja biti i dalje, kako bismo rješavali svu neku 

problematiku koji imamo i da će suradnja sa Županijom i dalje biti na jednoj razini kao što se 

pokazalo i u7 ovom slučaju. 

 

 MIRAN ŠOIĆ – Ima li još pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o 

pripajanju i preuzimanju Područne škole Rakov Potok iz sastava Osnovne škole Sveta Nedelja u 

sastav Osnovne škole Mihaela Šiloboda, Sveti Martin pod Okićem. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeća Grada Samobora jednoglasno je (14 „za“) 

donijelo  
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ODLUKU 

 

o pripajanju i preuzimanju Područne škole Rakov Potok iz sastava Osnovne škole Sveta Nedelja u 

sastav Osnovne škole Mihaela Šiloboda, Sveti Martin pod Okićem, u tekstu kao što je dan u 

materijalima za sjednicu. 

Tekst Odluke o pripajanju i preuzimanju Područne škole Rakov Potok prilaže se ovom 

zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD26.) 

MIRAN ŠOIĆ – Prelazimo na dvadeset šestu točku dnevnog reda - Prijedlog zaključka o 

davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog statutarne odluke o izmjenama Statuta Osnovne škole 

Milana Langa. 

Molim privremenog pročelnika gosp. Silvia Ivana Žugaja da u kratkim crtama da uvodno 

obrazloženje.  

 

SILVIO IVAN ŽUGAJ – Daje kratko uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje 

su vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

SANJA HORVAT IVEKOVIĆ – Samo bih pitala, a s obzirom na ostale četiri osnovne 

škole, što je s njihovim  statutima je li i to kod njih svih treba mijenjati? 

 

 SILVIO IVAN ŽUGAJ – Po našoj provjeri koju smo napravili u biti ostale škole imaju to 

napravljeno. Međutim, opet napominjem, kao što smo rekli i za Savjet mladih i taj zakon je u 

pripremi, novi zakon, izmjena zakona ide. Kada zakon stupi na snagu i kada dobio upute 

ministarstva morat ćemo mijenjati statute, odnosno usklađivati statute svih škola. 

 

 MIRAN ŠOIĆ – S obzirom da se više nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem 

na glasovanje Prijedlog zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog statutarne odluke 

o izmjenama Statuta Osnovne škole Milana Langa. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeća Grada Samobora jednoglasno je (14 „za“) 

donijelo  

 

ZAKLJUČAK 

 

o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog statutarne odluke o izmjenama Statuta Osnovne škole 

Milana Langa, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Prijedloga statutarne odluke o izmjenama Statuta prilaže se ovom zapisniku i njegov 

je sastavni dio. 
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AD27.) 

 MIRAN ŠOIĆ -Prelazimo na dvadeset sedmu točku dnevnog reda – Ostale informacije. 

 

 Da li se netko javlja za riječ? 

 

 Samo da napomenem da je Natječaj za nagrade i priznanja objavljen, predlažite jer je 

dvadeset petog osmog rok za predaju prijedloga. 

 

 MARKO MATIJAŠČIĆ – Ustanovio sam da zadnje četiri sjednice kada sam se javio 

isključivo sam tražio pauzu, pa sada neću, nego čisto predlažem ako će biti sjednica u sedmom 

mjesecu da ju održimo na novo obnovljenom Vugrinščaku, da se kupamo oko bazena. 

 

 MIRAN ŠOIĆ – To je tehnički nemoguće, ali gradonačelnica će pozvati nas da idemo na 

stručnu ekskurziju na kupanje. 

 Sjednicu predviđamo krajem osmog mjeseca iza dvadesetog osmog, ali ako će biti potrebno 

sazvat ćemo sjednicu. 

 Želim vam ugodne praznike i da u jesen krenemo punim jedrima dalje. 

 

 S obzirom da se više nitko ne javlja za riječ. a Dnevni red današnje sjednice je iscrpljen, 

zaključujem 11. sjednicu Gradskog vijeća Grada Samobora. 

 

 

 Dovršeno u 18.15 sati. 

 

 

ZAPISNIČARKA   PROČELNICA   PREDSJEDNIK 

 

Nada Gorišek   Valentina Horvat, dipl. iur.  Miran Šoić 

 


